
Komisja Finansów Publicznych 

27 kwietnia 2021 r. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Wybiła godzina 16:00, witam Państwa bardzo serdecznie na Komisji Finansów Publicznych w dniu 27 

kwietnia 2021 roku, tak że otwieram posiedzenie, nim przejdziemy dalej, to jeszcze pragnę powitać tutaj 

Panią Skarbnik, Panią Prezydent, Szanownych Państwa Radnych oraz Gości, którzy dzisiaj są z nami, 

jak również naczelnicy wydziałów. Nim przejdziemy dalej jeszcze musimy sprawdzić obecność, bo 

jesteśmy tutaj w dość licznym składzie, tak że bardzo bym prosił o zgłaszanie się osób po kolei jak 

przeczytam. Pani Radna Karolina Chemicz-Pałys? 

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

Tak, dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pan Radny Marek Gołosz?  

 

Radny Marek Gołosz 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pan Radny Jarosław Hajduk?  

 

Radny Jarosław Hajduk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pan Radny Grzegorz Kołodziejczyk? 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Jestem, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pan Radny Andrzej Kściuczyk?  

 

Radny Andrzej Kściuczyk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pani Radna Iwona Oleksiak? 

 

Radna Iwona Oleksiak 

Dzień dobry, jestem obecna. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pani Radna Aleksandra Pabian?  

 

Radna Aleksandra Pabian 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Urszula Paździorek-Pawlik?  

 

Radna Urszula Paździorek-Pawlik 

Dzień dobry, jestem. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pani Radna Anita Skapczyk? 

 

Radna Anita Skapczyk 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pan Radny Sławomir Sobociński?  

 

Radny Sławomir Sobociński 

Witam wszystkich, jestem obecny. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Józef Twardzik? Pana Radnego Józefa Twardzika nie ma z nami, tak?  

 

Radny Sławomir Sobociński 

Jest Pan Józef tylko on mikrofon ma niewłączony. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dobra. 

 

Radny Sławomir Sobociński 

Niech Pan włączy mikrofon. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Czyli jest. Pan Radny Dariusz Wencepel jest? 

 

Radny Dariusz Wencpel 

Dzień dobry wszystkim. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Pan Radny Sławomir Wróbel?  

 

Radny Sławomir Wróbel 

Obecny, dzień dobry. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. Pani Aleksandra  Wysocka-Siembiga? 

 

Radna Aleksandra Wysocka-Siembiga 

Dzień dobry, jestem. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

I Pan Radny Rafał Żelazny?  

 

Radny Rafał Żelazny 

Dzień dobry, jestem obecny, dzień dobry wszystkim. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Czyli mamy wszystkich w komplecie, mamy kworum, przechodzimy do porządku obrad, porządek obrad 

pozostaje bez zmian, tak jak Państwo otrzymaliście go na tabletach, na końcu jedynie mamy dwóch 

gości, dostaliśmy tutaj zapytania od kupców z hal targowych i jest również z nami Pan tutaj                    tak,  

jak dobrze wiedziałem, to już się pojawił, tak więc na końcu również ci Państwo będą mieli dzisiaj głos. 

Przechodzimy do punktu 3, przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Finansów Publicznych z dnia 23 

marca 2021 roku. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czyli rozumiem, że jednogłośnie za 

przyjmujemy protokół z posiedzenia Komisji Finansów, dziękuję. Przechodzimy do punktu 4, jest to 
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działalność i finanse spółki Tyski Sport, otrzymaliśmy tutaj od Pana prezesa sprawozdanie, które macie 

Państwo również na tabletach. Pan Prezes Krzysztof Woźniak dzisiaj jest z nami, tak więc otwieram 

dyskusję w tym punkcie.  

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak 

Dzień dobry, witam serdecznie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dzień dobry. 

 

Radna Anita Skapczyk 

Panie Przewodniczący, czy mogę prosić o głos? 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Jasne, Pani Radna Anita Skapczyk. 

 

Radna Anita Skapczyk 

Dzień dobry, witam Panie Prezesie, ja mam takie pytanie, chciałabym tylko dowiedzieć się, bo wiadomo, 

że jest to trudny rok pandemiczny, tam notujemy zmiany w przychodach i zmiany w kosztach, jedynie 

chciałam się dowiedzieć w kwestii zużycia materiałów i energii, ponieważ jest tam to jest jedna z pozycji, 

gdzie jest znaczny wzrost kosztów o 76, ponad 700 jest wzrost kosztów do roku 2019. 

 

Radny Rafał Żelazny 

76%. 

 

Radna Anita Skapczyk 

No właśnie, tam jest duża ta dysproporcja i chciałabym wiedzieć, z czego to wynika pierwsze, a drugie. 

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak 

Mogę odpowiedzieć? Mhm, okej. 

 

Radna Anita Skapczyk 

Mogę, czy pojedynczo, bo jeszcze chciałam tylko dopytać, czy w tym roku jest planowane podwyższenie 

kapitału zakładowego jak w poprzednich latach i czy jest planowana emisja akcji teraz to już będzie 

seria k, a jeżeli planowane podwyższenie, to mniej więcej o jaką kwotę? Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, Pan Prezes. 

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak 

Dzień dobry, na pierwsze pytanie już odpowiem, natomiast zużycie materiałów i energii w ubiegłym roku 

było księgowane bez sprzętu sportowego, w 2020 roku przenieśliśmy tę pozycję jako sprzęt sportowy 

dla partii naszych sekcji do punktu zużycie materiałów i energii, a wcześniej Pani miała to w 

ubezpieczenia społeczne i inne świadczenia w tym i to była kwota w 2019 1 milion 860 , w tym roku jest 

806, czyli spadek o 1 milion złotych 54 tysiące natomiast tych materiałów i energii faktycznie z 1 miliona 

428, rośnie nam do 190, jak dodamy sprzęt sportowy to wyjdzie ta kwota. Natomiast jeżeli chodzi o tutaj 

pandemię, no to zmagamy się z tym, no robimy wszystko, żeby nie starać o podwyższenie kapitału 

zakładowego, staramy się radzić, szukać tych środków zewnętrznych, o czym też Państwo często 

apelują, w tym roku nam się to świetnie, w tamtym roku to świetnie udało, bo dodaliśmy około 20 nowych 

podmiotów, takich mniejszych, które nam dają środki, natomiast większe podmioty prywatne (…), tak 

że ciężko mi odpowiedzieć na ten moment, czy o to podwyższenie kapitału  będziemy o to wnioskować 

do Państwa i na jaką kwotę, na pewno zostaniecie Państwo  poinformowani, jeśli taka potrzeba zajdzie. 

 

Radna Anita Skapczyk 

Dziękuję bardzo.  
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękujemy, czy są jeszcze jakieś pytania? 

 

Radna Aleksandra Pabian 

Jeżeli ja bym mogła zadać pytanie, to bardzo bym prosiła. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Proszę, Pani radna Aleksandra Pabian. 

 

Radna Aleksandra Pabian 

Ja mam pytanie odnośnie wynagrodzenia, bo widzę, że tutaj jest duży spadek, dlaczego jest o tyle mniej 

za to wynagrodzenie, co jest spowodowane? 

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak  

Dzień dobry Pani Radno, oczywiście już odpowiadam, jest to spowodowane przede wszystkim 

wydzieleniem spółki KP GKS Tychy, nie jest już strukturach Tyskiego Sportu, stąd też ten znaczący 

spadek wynagrodzeń, jak również czynności covidowe,  związane były, z tymże w miesiącu maju 

ubiegłego roku nie podpisywaliśmy umów z zawodnikami, tylko zaczęliśmy to od czerwca, wynikało to 

między innymi z tego, że no mieli utrudnione możliwości treningowe i nasze przygotowania w obu 

sekcjach rozpoczęliśmy od czerwca, dziękuję. 

 

Radna Aleksandra Pabian 

Rozumiem, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Jeśli można? 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Proszę Pan Radny Rafał Żelazny. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Jako, że zawsze dopytuje o sprawozdania, to postanowiłem dzisiaj również zabrać głos, może ja mam 

taką ogólną dygresję, że całym moim sercem jestem, że tak powiem, zwolennikiem tego, żeby sport w 

tym kontekście, tych trzech sekcji się rozwijał, no gdybym miał ocenić te dwa sprawozdania finansowe, 

czyli sprawozdanie finansowe Tyskiego Sportu S.A.  i sprawozdanie Zarządu Klubu Piłkarskiego GKS 

Tychy Spółka Akcyjna, no to jednak to pierwsze wygląda znacznie lepiej. Tutaj Pan Prezes Woźniak 

wspomniał o, wyjaśniając spadek wynagrodzeń w Tyskim Sporcie, oczywiście odnajdujemy tę samą 

pozycję tylko w drugą stronę w KP GKS, no bo tam mamy pozycję z 3 milionów 326  do 5 milionów 984, 

czyli tam mamy wzrost z kolei 85 procent, no jak rozumiem, jest to związane z tymi ruchami, o których 

wspomniał Pan Prezes, o których wspomniał Pan Prezes.  Ja chciałbym dopytać zarówno w jednej, jak 

i w drugiej spółce opozycję dotacja, ja rozumiem, że ta dotacja, która tam się pojawia zarówno w KP, 

jak i w Tyskim Sporcie, w KP ma to pozycję 4 milionów 550 w tym roku ja rozumiem, że w przyszłym 

roku również taka dotacja jest przewidziana, no bo jeśli by nie uwzględnić tej dotacji, no to wynik 

finansowy byłby zdecydowanie gorszy. No i taka moja ogólna uwaga, tak jak wspominam, staram się 

też służyć radą i pomagać w jakiejkolwiek sytuacji,  jeśli jakieś pytania padają, natomiast no byłbym 

daleki od wpisywania tak dosyć bezpośrednio, że wynik finansowy jest tutaj jakoś znacznie lepszy, no 

bo tak jak wspomniałem, gdyby nie dotacja, gdybyśmy patrzyli tylko na wyniki działalności operacyjnej, 

czyli nie zysku, bądź straty na sprzedaży, to wtedy ta sytuacja tak dobra nie jest, zresztą widać to także 

w bilansie.  Więc jeśli mógłbym, oczywiście zdając sobie sprawę z tych kłopotów, o których także 

wspomniała Pani Radna Anita, chciałbym tylko dopytać o te dwie pozycje dotacji, ja rozumiem, że w 

roku 2021 też przewidujemy, że ta pozycja nie będzie zerowa, tak? Dziękuję.  
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję. 

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak  

Opowiadając na to, przyjęli Państwo budżet na rok 2021, kwota dla Tyskiego Sportu jest to 4 miliony 

500 tysięcy, w ubiegłym roku było to 4 miliony 952 , 2 lata temu 6 milionów 558, było to związane 

oczywiście po części z działalnością Tyskiego Sportu, a od lipca 2019 roku  z podziałem na KP i Tyski 

Sport. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Jasne, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, Pan Radny Józef Twardzik.  

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak  

Nie słychać Panie Józefie.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Panie Józefie, mikrofon musi Pan włączyć. 

 

Radny Józef Twardzik 

Teraz?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Tak, słychać. 

 

Radny Józef Twardzik 

Rozgrywki drużyny hokejowej w sezonie 2020-2021 zakończyły się niepowodzeniem. Na pewno te 

niepowodzenie było analizowane przez zarząd spółki i dlatego chciałbym usłyszeć od Pana Prezesa, 

jakie działania podejmiecie, aby sytuacja się nie powtórzyła?  

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak 

Panie Józefie już odpowiadam, otóż GKS Tychy sekcja hokejowa od 21 lat jest na podium, w tym pięć 

razy zdobyliśmy mistrzostwo Polski, srebra, brązów, trzy razy tylko byliśmy poza podium, jest to sport, 

nawet gdyby dotacja była dwa razy wyższa, nie zapewnimy sobie pewności, że zdobędziemy 

mistrzostwo Polski. To jest sport, w którym Pan też był sportowcem, wie, że nawet i dobre finansowanie 

dobrzy zawodnicy nie dają sukcesu. Natomiast oczywiście moim zadaniem i zadaniem trenerów i 

zawodników, jest robić wszystko, aby to mistrzostwo wywalczyć, bo od tego tu jesteśmy i taki mamy cel 

postawiony co sezon. Faktycznie w tym sezonie się nie udało z różnych przyczyn, no nie jestem z tego 

zachwycony, natomiast brązowy medal jest również krążkiem, o który niejedna drużyna by walczyła i 

by się  biła i by uznawała to za wielki sukces, my tak nie uważamy. Jak Pan czyta prasę, to 

zdecydowaliśmy, żeby zostawić sztab szkoleniowy, czyli naszych trenerów tutaj też związanych z 

Tychami Pana Majkowskiego, Sobeckiego,  Bagińskiego, natomiast teraz trwa i codziennie mam kilka 

spotkań z nowymi zawodnikami, potencjalnymi zawodnikami, których akceptuje również sztab 

szkoleniowy i te zmiany nastąpią również w składzie naszej drużyny. 

 

Radny Józef Twardzik 

Czyli w składzie sztabu szkoleniowego, trenerów nie nastąpi zmiana, nie planujecie zmiany, tak?  

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak  

Na ten sezon nie planujemy. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Dziękuję, Pani Radna Anita Skapczyk. 

 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=490429

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 8:28:31



Radna Anita Skapczyk 

Dziękuję Panie Przewodniczący, ja chciałam się troszeczkę odnieść tutaj do jeszcze Radnego 

Żelaznego, bo Pan Rafał tak wywołał temat, który sobie również przygotowałam, czyli temat, tylko ja 

sobie to podzieliłam na KP i na Tyski Sport odnośnie właśnie wyniku finansowego i dotacji, bo w 

sprawozdaniu przedstawionym przez KP GKS czytamy taki zwrot, pomimo trudności związanych z 

epidemią COVID-19 uzyskany na rok 2020 wynik finansowy jest znacznie lepszy niż za rok 2019, jest 

to między innymi efekt właściwych zmian personalnych dokonanych w różnych obszarach działalności 

klubu. Uważam, że jest to tak troszeczkę huraoptymizm, dlatego, że dotacja była znacznie większa niż 

w poprzednim roku, więc uważam, że to jest troszeczkę takie naśmiewanie się z osób, które mają to 

czytać, bo to jest takie wyjście z założenia pokażemy, że strata jest mniejsza, zrobiliśmy jakieś zmiany 

personalne, może mamy przyjętych jakichś ekspertów z ekonomii, którzy nam pomogli, a tak naprawdę 

wynika to z tego, że dotacje wzięliśmy większą, więc Panie Prezesie taka prośba dla Pana, my jesteśmy 

dorosłymi ludźmi, potrafimy czytać i proszę nam takich treści nie przemycać, bo to jest coś, co mnie tak 

naprawdę trochę dotknęło jako osobę, bo to tak naprawdę nie wynika ze zmian, tylko z tego, że dotacja 

była naprawdę w ogromnej kwocie i tylko dlatego ten wynik finansowy jest dobry, co też tutaj zauważył 

Pan Radny Żelazny. My z Panem Radnym trochę ekonomii przestudiowaliśmy i trochę te cyferki w życiu 

obrabiamy, więc proszę takich, myślę, że nie powinno się takich rzeczy pisać, dziękuję bardzo. 

 

Prezes Zarządu Klub Piłkarski GKS Tychy S.A. Leszek Bartnicki  

Przepraszam, czy mogę się odnieść, bo chyba Pani Radna mnie wywołała do tablicy. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

Za chwilę będziemy w punkcie 5, ja tylko zapytam, czy jeszcze do punktu 4 są jakieś pytania? Jeżeli nie 

ma, to dziękuję. 

 

Radny Dariusz Wencpel 

Ja jeszcze, Panie Przewodniczący. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk 

To jeszcze Panie Leszku, jakbyśmy się mogli za chwilę odnieść, przy punkcie 5 wrócimy do tej dyskusji. 

Panie Darku proszę.  

 

Radny Dariusz Wencpel 

Mam pytanie do Pana Prezesa Woźniaka Krzysztofa odnośnie właśnie, bo spółka KP GKS  Tychy jest 

córką Tyskiego Sportu i została powołana w celu wydzielenia i sprzedania i tak trwa to dwa lata i koszty 

utrzymania tej spółki ponosi podatnik tyski przez dotację, jest zarząd, Rada Nadzorcza utrzymywana i 

na jakim etapie jest proces zbycia tego, bo to trwa dwa lata i podatnik tyski utrzymuje ten twór, bo jeśli 

ma nie nastąpić zbycie to utrzymanie tworu jest niepotrzebne, tylko może działać pod Tyskim Sportem 

bezpośrednio, tak sekcja i czy to nastąpi te sprzedanie akcji, czy nie nastąpi?  

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak 

Panie, Panie Radny, odpowiem już,  rozmowy toczyliśmy z kilkoma potencjalnymi kupcami, natomiast 

to nie jest też takie proste sprzedać spółkę KP GKS Tychy po to powiedzmy jakiemuś, grupie 

menedżerów, aby pobawili się naszą spółką i oddali później miastu z długami, musimy to zrobić w 

sposób odpowiedzialny, pod różnym kątem sprawdzaliśmy potencjalnych kupców, kilkanaście spotkań 

odbyliśmy z nimi i też mailowaliśmy, mam specjalnie taki zespół do tego powołany, natomiast epidemia 

COVID-u zatrzymała te rozmowy, no i też z drugiej strony, jakby na dzień dzisiejszy nie ma jasnych 

odpowiedzi, a też chcemy oddać klub, jeżeli mamy sprzedać KP GKS Tychy to tylko i wyłącznie w 

odpowiedzialne miejsce i tylko i wyłącznie osobom, które chcą zainwestować tutaj środki, aby nie wrócił 

do nas KP GKS Tychy za chwilę zadłużony z problemami, żeby znowu był na garnuszku miasta, tylko 

musi być zaplanowany proces, który odciąży jakby miasto przy finansowaniu piłki nożnej, bo wiemy, że 

piłka nożna jest sportem, który  no jest najważniejszy na świecie, można tak powiedzieć, jest piłka nożna 

i sport, co by nie mówić, no to jest niesamowity rynek i wszyscy to widzą. Natomiast na dzień dzisiejszy 

te rozmowy, no niestety są wstrzymane przez epidemię COVID, kiedy nastąpi, to ciężko mi naprawdę 

powiedzieć. 
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Radny Dariusz Wencepel 

Mam pytanie, jakie są koszty utrzymania bezpośrednio spółki samej, zarządu, Rady Nadzorczej, jakie 

to są koszty?  

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak  

To już najlepsze pytanie za chwilkę do punktu 5 do Pana Leszka Bartnickiego, który opowie o swojej 

spółce.   

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Czy do punktu 4 są jeszcze jakieś pytania? Jeżeli nie ma, to dziękuję, przechodzimy do punktu 5, 

działalność i finanse Klubu Piłkarskiego GKS Tychy S.A. i tu mamy Pana Prezesa z nami, Leszka 

Bartnickiego, dzień dobry jeszcze raz ponownie, teraz Panie Leszku bym prosił jeszcze o 

ustosunkowanie się do pytania Pani Radnej Anity Skapczyk, i myślę, że tym sposobem to zaczniemy tę 

dyskusję w tym punkcie. 

 

 

Prezes Zarządu Klub Piłkarski GKS Tychy S.A. Leszek Bartnicki  

Dzień dobry Pani Radna, pierwsza kwestia, którą trzeba wydaje mi się wziąć pod uwagę, patrząc na 

rachunek zysków i strat, to jest taki, że w roku 2019 spółka piłkarska istniała przez pół roku, natomiast 

no w roku 2020 przez 12 miesięcy, tak że jest to dość istotna, dość istotna kwestia i tak w roku 2019 

strata spółki wyniosła ponad 2 miliony 300 tysięcy złotych, natomiast w roku 2020 to jest 1 milion złotych 

straty. Chciałbym jednak nadmienić, że ten wynik finansowy, sama Pani powiedziała, że jest Pani po 

ekonomii i wie Pani dobrze, że po stronie kosztów jest uwzględniana, czy wpływ na wynik finansowy 

ogromny ma amortyzacja. W momencie kiedy do spółki KP GKS Tychy wniesiony został aportem ten 

człon jakby stanowiący stronę piłkarską, który został wyceniony na  6 milionów złotych, te 6 milionów 

trzeba, trzeba zamortyzować w okresie 5 lat, tak więc na wynik finansowy każdego kolejnego roku w 

skali minus 1 milion 200 tysięcy wpływa amortyzacja, więc tak naprawdę, gdybyśmy popatrzyli na to 

czysto kasowo, to jeżeli strata wyniosła 1 milion złotych, z czego minus 1 milion 200 to jest amortyzacja, 

no to chyba przyzna Pani, że biorąc pod uwagę sytuację covidową w roku 2020, to ten wynik nie jest, 

nie jest zły i moim zdaniem znacząco lepszy niż w roku, niż w poprzednim półroczu tak, roku 2019, więc 

stąd też myślę, że stwierdzenie, że wynik finansowy uległ znaczącej poprawie i sytuacja finansowa 

znaczącej poprawie, uważam, że to nie jest nadużycie.  

 

Radna Anita Skapczyk 

Czy ja mogę Panie Przewodniczący?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Proszę. 

 

Radna Anita Skapczyk 

Panie Prezesie, ja się zgodzę, ja myślę, że nie odnosiłam się tutaj do wyniku finansowego, tylko 

uważam, że to jest taki trochę huraoptymizm, bo  ja się zgodzę, że w 2019 Państwo działali przez pół 

roku i dotacja była mniejsza, ale nawet gdybyśmy tę dotację z 2019 zrobili razy dwa, to w 2020 powinna 

być ona mniejsza niż była, więc ta dotacja zapycha Państwu tą dziurę, więc ja nie mówię, że ten wynik 

jest zły, ja cieszę się, że Pan tutaj mówi, że amortyzacja to jest coś co mamy, wpływa na wynik 

finansowy, ale tych pieniążków nie wykładamy, bo miesiąc temu mieliśmy ten sam problem przy spółce 

Śródmieście, bo Pani Prezes właśnie tak nie liczy rachunku zysków, jak i strat jak Pan, bo ona tę 

amortyzację, zachowuje się tak, jakby te pieniążki jednak wydawała, a ich nie wydaje, więc cieszę się, 

że Pan ma takie zdrowe podejście do tego rachunku zysków i strat, mi tylko chodzi o sam fakt dotacji, 

że ta dotacja, to co stwierdził Radny Żelazny, ona jest wyższa, więc ona wpływa na to, że ten Państwa 

wynik finansowy był lepszy. A mam jeszcze pytanie, bo skoro mówimy o wyniku  finansowym, to ja bym 

chciała wiedzieć, jest pozycja inne przychody operacyjne i tam jest znacznie większa kwota, bo w roku 

2019 to było na poziomie 360 tysięcy, teraz mamy inne przychody operacyjne na poziomie 2 miliony 

218, no to jest to bardzo duża różnica, chciałabym wiedzieć, co jest w tej pozycji przychody operacyjne? 

Dziękuję bardzo. 
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Prezes Zarządu Klub Piłkarski GKS Tychy S.A. Leszek Bartnicki  

No więc Pani Radna, zakwestionowała Pani kwestię tego, że wpływ na lepszy wynik finansowy ma 

praca zarządu, czy też praca naszych pracowników, więc powiem Pani tak, że w roku 2020 z tytułu 

programu Pro Junior System, polegającego na tym, że klub w znaczącym stopniu stawiał na młodych 

zawodników i swoich wychowanków, z tego tytułu z Nagroda Polskiego Związku Piłki Nożnej to jest 

około 1 miliona złotych, nagroda za dojście do ćwierćfinału Pucharu Polski 200 tysięcy złotych, 100 

tysięcy złotych z UEFA za występy naszych zawodników w eliminacjach, w eliminacjach Mistrzostw 

Europy, dodatkowo Polski Związek Piłki Nożnej w związku z sytuacją covidową wsparł kluby 

występujące na szczeblu pierwszej ligi dwiema transzami po około 200 tysięcy złotych, do tego 

dofinansowanie Polskiego Związku Piłki Nożnej do pracy z młodzieżą, z racji tej, że nasz klub w 

znaczącym stopniu zwiększył liczbę drużyn młodzieżowych, otrzymaliśmy z Polskiego Związku Piłki 

Nożnej 120 tysięcy, tak że klub nasz mam wrażenie, że w wcale nie takim małym stopniu tworzy ten 

swój budżet, również o przychody niewynikające czysto z dotacji, tak że to są te istotne, to są te istotne 

inne przychody operacyjne. 

 

Radna Anita Skapczyk 

Dziękuję bardzo Panie Prezesie, ja dlatego pytam, co jest w przychodach operacyjnych, a ja nie 

kwestionuję, bo ja uważam, że można było napisać na ten wynik złożyła się  jakieś zmiany personalne, 

organizacyjne, jak również zwiększona dotacja i mi chodzi tylko i wyłącznie o to. Panie Prezesie,  a z 

drugiej strony wydaje mi się, że jeżeli jestem Radną Miasta Tychy to mogę pytać i ja to robię, pytam, 

jeżeli chcę coś wiedzieć, to pytam Pana, Pan dzisiaj jest na komisji chyba po to, żeby odpowiedzieć na 

moje pytanie, tak że dziękuję bardzo. 

 

Prezes Zarządu Klub Piłkarski GKS Tychy S.A. Leszek Bartnicki  

Pani Radna, oczywiście i nie tylko na komisji, jestem gotowy zawsze odpowiedzieć na Pani pytanie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękujemy. Czy jeszcze ktoś z Państwa ma jakieś pytania?  

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Grzegorz Kołodziejczyk. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Panie Radny Grzegorz Kołodziejczyk, proszę. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja tutaj muszę powiedzieć, jestem troszkę bliżej tego klubu, wiem jakie są działania podejmowane i 

wiem jak wygląda sprawa, chociażby bardzo istotna, na którą ja zawsze będę kładł nacisk, to jest praca 

z młodzieżą w tym klubie, to co powiedział Pan Prezes, że otrzymaliśmy pieniądze z Pro Junior System 

i z innych okoliczności związanych z pracą z młodzieżą i tutaj bym szczególnie w tej dobie właśnie 

COVID-u i tej ciężkiej sytuacji, jaką mamy, jeżeli chodzi generalnie o młodzież, o oświatę, o czym będę 

więcej mówił na sesji, ale chciałem tutaj powiedzieć tylko tyle, że obojętnie, ile dajemy pieniędzy w tej 

chwili na młodzież, to i tak uważam, że jest to jeszcze za mało, ja nie mówię, że tylko na KP GKS Tychy, 

uważam, że inne sekcje,  inne kluby również robią bardzo dobrą robotę i też to z tej dużej, z tego dużego 

zainteresowania sportem i z tej dużej, z dużej grupy, którą obserwujemy, wyłaniają się ci najlepsi. Muszę 

powiedzieć jeszcze takie jedno zdanie, to może nie powinno się tak mówić, ale czasami ma się dużo 

szczęścia i mały klub, o wiele mniejszy jak nasz, na przykład miał takiego zawodnika jak Arkadiusz Milik 

i żyje z tego bardzo długo i jeszcze może będzie długo żył. Jeżeli my będziemy robić tę robotę, którą 

robimy w tej chwili, mając i reprezentantów Polski, to być może i nam kiedyś dopisze tyle szczęścia i na 

przykład sprzedamy zawodnika za jakieś duże pieniądze, które będą wielokrotnością tego budżetu, 

który my przekazujemy. Należy zwrócić uwagę jeszcze na jedno, bo sport zawodowy to jest bardzo 

ciężki kawałek chleba, tak jak powiedziała przed chwilą Radna Skapczyk, należy o wszystko pytać, 

należy odpowiadać, to należy tutaj też powiedzieć parę rzeczy, które nie zostały tu powiedziane, bo 

takie pytania nie padły, ale trzeba tutaj bronić, czy to Pana Woźniaka, ponieważ to mówił Pan Józef 

Twardzik, że nie było wyników, było trzecie miejsce, tam jest bardzo dziwna sytuacja, jeżeli chodzi o 

regulamin, po sezonie zasadniczym można kupować zawodników w nieskończoność, robi to na przykład 
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prezes Filipiak, który ma prywatny, ogromną, prywatną firmę i może do tego budżetu dokładać ile chce 

i może robić różne dziwne rzeczy, a mimo wszystko nie została Cracovia Mistrzem Polski, to tak dla 

Pana Józefa Jeżeli chodzi o KP GKS Tychy, to podobna sytuacja, my gdzieś tutaj na pewno będziemy 

szukać tych inwestorów, Prezes o tym nie powiedział, bo skromnie się tutaj zachował, ale pozyskuje 

cały czas inwestorów, pozyskuje cały czas osoby, które wspierają piłkę nożną, a ja będę wracał ciągle 

do edukacji, bo edukacja dla mnie jest najważniejsza, zagospodarowanie czasu wolnego dzieci i 

młodzieży jeszcze ważniejsze, a przy okazji jeżeli uda nam się, a mamy takie przykłady, bo Janek 

Biegański, osiemnastolatek jest w tej chwili, gra w pierwszej lidze, to jest nasz wychowanek, naprawdę 

mamy się czym pochwalić i jeżeli jeszcze kiedykolwiek będziemy rozmawiać o budżecie i dyskutować 

na ten temat, to ja już tutaj mogę powiedzieć, że będę wnioskował o zwiększenie tego budżetu, 

szczególnie na kluby sportowe, ponieważ wyniki, jak sobie Państwo teraz poczytacie odnośnie tego, co 

się dzieje z młodzieżą, ile jest prób samobójczych, ile jest samobójstw, ile jest różnych zdarzeń, to 

powiem Państwu tak, ja naprawdę się boję wrócić tej chwili do szkoły po tej pandemii, co tu się będzie 

w ogóle działo, a jednak te działania, które mamy na co dzień i obserwuję to przy piłce nożnej, jednak 

z tą młodzieżą jest troszeczkę inaczej, ta młodzież jest troszeczkę inna, ona ma zajęcie,  ona ma jakiś 

cel w życiu, co jest bardzo istotne. Tyle chciałem powiedzieć, no i dziękuję Panom Prezesom, że 

przygotowali, uważam wyczerpujące sprawozdania i tak jak kiedyś na tej komisji pytałem o wiele rzeczy 

i pytałem, dlaczego wydawane są tak ogromne środki, jak ktoś kiedyś powiedział, że będzie ratował 

trawę za 3 miliony, to byłem bardzo oburzony i miałem tutaj rację, to już od pewnego czasu nikt o takich 

rzeczach nie mówi, wiele rzeczy ma się o wiele lepiej, jak się miało, a mam nadzieję, że będzie jeszcze 

lepiej, dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję, Pan Radny Rafał Żelazny. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Ja pozwolę sobie oddać głos Panu Dariuszowi, bo chyba już dosyć długo czeka. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Tak, Pan Radny Dariusz Wencepel. 

 

Radny Dariusz Wencpel 

Dziękuję Panie Przewodniczący Rafale. Ja bym chciał uzyskać odpowiedź od Pana Prezesa Krzysztofa 

Woźniaka, bo zadałem mu pytanie w poprzednim punkcie i to dotyczyło jego  sprawy, bo Pan Prezes 

Tyskiego Sportu jest walnym zgromadzeniem Klubu GKS Tychy i on podejmuje decyzję, kto jest w 

Radzie Nadzorczej i kto jest prezesem, tak że Panie Krzysztofie, aby Pan mógł doprecyzować, jakie są 

koszty utrzymania sztabu Rady Nadzorczej i zarządu, bo patrząc po tym wyniku finansowym corocznym, 

to do tej spółki trzeba dokładać jakieś 5, 6 milionów, więc nie wiem, czy znajdziecie kogoś kto to kupi i 

będzie wykładał takie pieniądze, bo tak zostaliśmy poinformowani, że ta spółka pójdzie na sprzedaż, 

żeby miasto nie ponosiło kosztów, a z tego, co widać, corocznie trzeba do tego dokładać  5, 6 milionów 

i ja wątpię, że się znajdzie ktoś taki, kto teraz w tych czasach dołoży do takiego czegoś, czy Pan jako 

właściciel, bo Pan de facto Prezes Tyskiego Sportu pełni rolę nadzoru właścicielskiego w tej spółce, czy 

Pan jakieś koszty, jakieś podjął jakieś działania, żeby obniżyć koszty działania tej spółki po prostu, tego 

tworu? 

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak 

Jeśli chodzi o Radę Nadzorczą, to Rada Nadzorcza jest tylko trzyosobowa, natomiast wiem, że jeden z 

członków całkowicie zrzeka się wynagrodzenia, tak że te koszty są minimalne, natomiast o szczegółach 

prosiłem tutaj Leszka, wiem, że jestem nadzorem, ale dzisiaj bardziej sprawozdania z działalności 

Tyskiego Sportu, rozumiem, Panie Radny, może się umówimy na osobne spotkanie, chętnie Panu 

odpowiem na te pytania, które Pan zadał, chyba, że Leszek jest uprzejmy, żeby odpowiedzieć, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Pan Prezes Leszek Bartnicki chce dodać coś?  
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Prezes Zarządu Klub Piłkarski GKS Tychy S.A. Leszek Bartnicki  

Jeżeli chodzi o Radę Nadzorczą, to tak jak, tak jak powiedział Prezes Woźniak, rzeczywiście jest ona 

trzyosobowa, z czego jeden z członków Rady Nadzorczej zrzeka się jakby swojego wynagrodzenia, czy 

też, czy jakby pobiera je w takiej kwestii tylko, żeby pokryć jakieś tam koszty minimalne ZUS-u, 

natomiast, natomiast resztę, resztę spłaca później w formie w formie darowizny. Natomiast no moje 

wynagrodzenie nie jest żadną tajemnicą. To jest trochę poniżej 20 000 złotych brutto. Przy czym zarząd 

jest jednoosobowy i też jakby w swoich obowiązkach mam również funkcję Dyrektora sportowego, tak 

że nie zatrudniamy od tego sezonu Dyrektora sportowego.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? Pan Rafał Żelazny, proszę. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Ja tylko chciałbym, bo rozumiem, że kończymy. Chciałbym, Szanowni Państwo, myślę, że każdemu z 

nas tutaj chodzi o to, żeby nasze miasto miało czym się pochwalić od strony piłki nożnej, od strony 

hokeja i koszykówki. Tu chyba nie ma wśród nas osoby, która no jak gdyby źle życzyłaby tej działalności, 

więc zarówno ja mówię o sobie. Pewnie mówię także w imieniu Pani Anity czy Pana Dariusza. Zadając 

pytania robimy to z troską, a nie z jakąś nutką, nie wiem, złośliwości, więc po prostu chciałbym, żebyśmy 

no wspólnie tak, pracowali nad tym, żeby te jednostki rozwijały się i krótko mówiąc, żeby nasze kluby 

mogły być wizytówką także miasta, stąd ta nasza troska i czasami być może te nasze pytania wydają 

się zbyt nazwę to ingerujące w finanse, ale no jest to nasz obowiązek. Tak że tylko tyle chciałem 

powiedzieć na koniec, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. 

 

Prezes Zarządu Klub Piłkarski GKS Tychy S.A. Leszek Bartnicki  

Jeżeli ja Panie Przewodniczący, wiem, że macie jeszcze sporo dzisiaj rzeczy, ale jeśli mógłbym chociaż 

minutę i jakby podsumować, tym bardziej, że… 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Proszę. 

 

Prezes Zarządu Klub Piłkarski GKS Tychy S.A. Leszek Bartnicki  

…jakby pierwszy raz widzę się z Państwem, znaczy, to widzę to musimy trochę wziąć w cudzysłowie, 

część Państwa znam, miałem okazję poznać osobiście, część nie, mam nadzieję, że się poznamy. Ja 

chciałbym tylko zwrócić na jedną rzecz uwagę, bo powiem szczerze, że tak tutaj w trakcie tej dyskusji 

padło jedno słowo, które mnie bardzo zabolało jako osobę, która nie jest tyszaninem, ale myślę, że 

zabolałaby wiele osób, które tworzą społeczność wokół naszego klubu i to jest słowo Pana radnego 

Wencepela, który powiedział twór. Ja gwarantuję Panu i to mówię z perspektywy człowieka, który nie 

jest z Tychów, natomiast z piłką jest związany całe życie w różnym charakterze, który pracował w 

różnych miejscach w kraju, że klub piłkarski to nie jest twór, to jest naprawdę bardzo ważny element 

każdego miasta i każdej społeczności. W naszym klubie w tej chwili na 36 zawodników, którzy mają 

kontrakty, jest aż 16 wychowanków. W naszym klubie jest w tej chwili 261 dzieci trenujących w grupach 

młodzieżowych, prawie 20 trenerów. I mamy klasy mistrzostwa sportowego w liceum. Od września 2021 

roku będziemy prowadzić zajęcia dla uczniów klas 1-3 w dwóch szkołach podstawowych na terenie 

miasta Tychy. Prowadzimy program Top Talent, z którego naprawdę jesteśmy chwaleni w skali całej 

Polski, bo rozwijamy naszych młodych zawodników. Nasi młodzi zawodnicy mogą w klubie zjeść obiad, 

mogą zjeść w klubie śniadanie, mają zajęcia z psychologiem sportowym, mają zajęcia dodatkowe z 

języka angielskiego. To są rzeczy, które kosztują sporo. Ja wiem, że kosztują też tyskiego podatnika, 

natomiast uważam, że to jest naprawdę inwestycja w nasze społeczeństwo. Powiem tylko jeszcze jedną 

rzecz, bo w tym roku macie dwie piękne rocznice w Tychach, mamy w Tychach 2 piękne rocznice, 70-

lecia praw miejskich i 50-lecia klubu. I ja mogę Panu powiedzieć z perspektywy człowieka, który 

pochodzi z miasta odległego o prawie 400 kilometrów, że naprawdę GKS Tychy to jest jedno z 

pierwszych skojarzeń w Polsce związanych z Tychami. W ciągu roku mieliśmy 25 transmisji meczu 

piłkarzy GKS-u Tychy w ogólnopolskiej telewizji, mówię o samych premierach, nie mówię o powtórkach. 
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To jest ponad 50 godzin, kiedy mówi się o mieście Tychy w ogólnopolskiej telewizji. Myślę, że to też jest 

taka wartość, którą warto doceniać, tak że, tak jak nigdy o herbie klubu nie powiem logo, bo uważam, 

że logo jest w firmie, a nie w klubie. Tak też ja wiem, że to może przypadkowo Panie radny, ale nie twór, 

tylko coś naprawdę, co uważam, że jest też ważnym elementem tyskiej społeczności. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję, to jeszcze Pan radny Wencepel się zgłaszał. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Grzegorz Kołodziejczyk 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Ja się zgłaszałem pierwszy. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dokładnie, Pan radny Dariusz Wencepel, proszę. 

 

Radny Dariusz Wencpel 

Panie Prezesie, być może mnie Pan źle zrozumiał. Ja mówiłem o tworze prawnym, czyli o samej spółce 

akcyjnej, że jest tworem w Tyskim Sporcie. A klub bez tego też istnieje i tego nie podważam, czego Pan 

robi, tylko chodzi o formę prawną działania, czyli kolejnych dwóch spółek akcyjnych, o to mi chodzi, o 

koszty utrzymania tworu Zarządu i Rady Nadzorczej, tylko o to, klub nie wchodzi w to, tak że może mnie 

Pan źle zrozumiał, ale chodziło mi o twór prawny jako spółkę. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Jeszcze Pan radny Grzegorz Kołodziejczyk, proszę krótko podsumować. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

No krótko, no Panie Darku, nie popisał się Pan, tam takie tłumaczenie do mnie też nie dociera. Nie 

przekonuje mnie. Powiedział Pan twór, no to jest Pana stosunek do tego, ale to jest nieważne. Ja 

uważam jeszcze jedną ważną rzecz, o której Pan Prezes nie powiedział. Mamy Centralną Ligę 

Juniorów. To jest duże osiągnięcie, to po prostu ktoś, kto się nie interesuje sportem, to dla niego może 

to nie jest, no nie jest tak do końca zrozumiałe. Jesteśmy wśród 32 najlepszych grup młodzieżowych w 

wieku 17 lat i nie jesteśmy tam tak zwanymi ogórkami do bicia, tylko jesteśmy tam drużyną równorzędną 

z takimi potęgami, chociażby ostatni wynik remisowy ze Śląskiem Wrocław na ich terenie. Ale nie o tym 

chciałem mówić. Pan Prezes nie wspomniał, że telewizja również interesuje się tymi drużynami 

młodzieżowymi. Pewnie to i za sprawą Polsatu i innych osób związanych z nim będzie transmitowany 

mecz w Polsacie. Chciałem jeszcze jedną rzecz powiedzieć, bo Prezes nie powiedział o tym, że mecze 

są transmitowane, 25 takich się odbyło  i mówi się o Tychach. No Tychy są sławne z 4 rzeczy, są tylko 

3 miejsca w Polsce, gdzie są trolejbusy, jest piwo, jest hokej i jest piłka nożna, no cała reszta to są takie 

sprawy, które są wszędzie tego, a to akurat nie jest wszędzie. Chciałem też w imieniu tutaj powiedzieć 

o tym, że 16 maja na 90% odbędzie się mecz w telewizji właśnie Centralnej Ligi Juniorów i to co 

powiedział Prezes, że też to ktoś zrozumie, że 32 zawodników na kontraktach, ale to jest 16 naszych 

wychowanków, gdzie te kontrakty są niewielkie, po prostu tak teraz jest świat skonstruowany, że jeżeli 

zawodnik nie ma kontraktu to potężne kluby sprzątną ci takiego zawodnika w każdym momencie jest 

cała, tak to powiedział przed chwilą chyba Prezes Wożniak, że to jest ogromna działalność, to jest piłka 

nożna i potem jest sport. Ja powiem inaczej, piłka nożna to jest stan umysłu. Tam się dzieją różne 

rzeczy, tam są ogromne pieniądze, tam są ogromne wpływy. I dzisiaj mówimy o tym, że wydajemy 5 

milionów można by powiedzieć tak, no, a co ma powiedzieć, no jest klub, który sprzedał zawodnika za 

5 milionów euro, 5 razy 4 jest to 20, są to cztery budżety. Ja właśnie mówię o tym szczęściu, o tych 

różnych rzeczach. Ale mimo wszystko najważniejsza dla mnie sprawa to są te rzeczy małe, to są te 

rzeczy drobne, to jest te wychowanie i my dając tam pieniądze, po prostu nie dajemy tych pieniędzy, 

one nam się zawsze w jakiś sposób będą rekompensowały, a to, że telewizja nas pokazuje, no to no, 

to po prostu powinniśmy się z tego cieszyć. Powinniśmy z tego być dumni, no i życzymy sobie wszyscy 

awansu do ekstraklasy. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. Mam nadzieję, że wyczerpaliśmy już wszystkie tutaj pytania, tak że dziękuję Panie Prezesie, 

a my przechodzimy do punktu 6, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie trybu.. 

 

Prezes Zarządu Tyski Sport S.A. Krzysztof Woźniak 

Dziękuję bardzo, do widzenia. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Do widzenia. Nad projektem uchwały budżetowej miasta Tychy. Pan Naczelnik, proszę. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Dzień dobry, szanowni Państwo, przedłożyliśmy Państwu projekt uchwały w sprawie trybu prac nad 

projektem uchwały budżetowej miasta Tychy, w przedłożonej uchwale określiliśmy zgodnie z przepisami 

artykuł 234 ustawy o finansach publicznych, szczegółowość projektu budżetu jeżeli chodzi o 

poszczególne pozycje budżetu, czyli dochody, wydatki i przychody, rozchody, a także inne pozycje 

wynikające z ustawy o finansach publicznych. W drugim załączniku przedłożyliśmy terminy 

obowiązujące w toku prac nad projektem uchwały budżetowej, natomiast w załączniku trzecim wymogi 

dotyczące uzasadnienia i materiałów informacyjnych, które przedkładane są razem z projektem uchwały 

budżetowej. Ta nowelizacja wynika przede wszystkim z faktu tego, że ostatnia uchwała była 

sporządzona w roku 2010. Troszeczkę nam się te przepisy już pozmieniały, stąd potrzeba dostosowania 

do aktualnego stanu prawnego. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję, otwieram dyskusję. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Jeśli mogę, krótkie pytanie do Pana Naczelnika. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Proszę. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Panie Naczelniku, ja mam pytanie, w niektórych miastach zauważyłem, że kiedy procedowane są 

zmiany uchwały budżetowej, dodatkowo jest informacja o zmianie budżetu. Nie wiem, czy ma to jakieś 

znaczenie formalno-prawne, pytam z czystej ciekawości. Powiem szczerze, nie wiem, nie 

odpowiedziałem sobie na to pytanie, czyli krótko mówiąc jest projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej miasta i potem projekt zmiany budżetu miasta. Chyba najbliższym miastem, które ma 

podobne zapisy są Mysłowice. To tak na zasadzie ciekawostki. Prosiłbym o rzucenie okiem, czy to my 

jesteśmy, że tak powiem, w zgodzie z zasadami, czy oni są nadgorliwi tymi swoimi określeniami? Byłem 

mocno zdziwiony, oglądałem ostatnio budżet właśnie Mysłowic i chyba tam to zauważyłem, to taka 

uwaga czysto ciekawostkowa, dziękuję.  

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Dobrze, przepatrzymy sobie, aczkolwiek no od lat robimy to w ten sposób i nigdy tutaj żadnych uwag 

jakby z Regionalnej Izby Obrachunkowej nie było, więc spodziewam się, że tutaj procedujemy w dobry 

sposób. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Rozumiem. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję, przechodzimy w takim razie do zaopiniowania projektu uchwały w punkcie 6. Kto z Państwa 

radnych jest przeciw, czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Rozumiem, że jednogłośnie za, dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 7, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

miasta Tychy na rok 2021 i od razu punkt 8, oto jak zawsze w tym samym tonie zaopiniowanie projektu 
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uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Tychy na lata 2021-2031, 

proszę Panie Naczelniku. 

 

Naczelnik Wydziału Budżetu Sławomir Mrugała 

Szanowni Państwo, do obu tych projektów przedłożonych uchwał została dzisiaj złożona autopoprawka, 

więc pozwolę sobie omówić już obie te uchwały po uwzględnieniu przedłożonej Państwu autopoprawki, 

a więc jeżeli chodzi o budżet, to w projektach uchwał mamy planowane zwiększenie dochodów, zarówno 

dochodów, jak i wydatków o kwotę tę samą, czyli 5 777 961 złotych. Jeżeli chodzi o zwiększenia 

dochodów, to głównie wynikają one z wprowadzenia do planu środków z rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych pochodzących z funduszu przeciwdziałania COVID-19 na realizację zadania 

inwestycyjnego pod nazwą rozbudowa ulicy Jaroszowickiej na odcinku od ulicy Wspólnej do rozwidlenia 

w rejonie posesji numer 192. Jak Państwo doskonale wiedzą, to ta druga część konkursowa środków 

covidowych, z pierwszej dostaliśmy 15 milionów na 3 zadania inwestycyjne, a w wyniku rozstrzygnięcia 

tej drugiej części konkursowej jeszcze dodatkowe 3 miliony na ten cel. Kolejne środki to środki z 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na dofinansowanie zadania inwestycyjnego pod nazwą budowa 

ulicy Śliwowej w Tychach. Tutaj 50% nakładów planowanych też pozyskaliśmy, a zatem wprowadzamy 

je do planu, przypomnę tylko że te drugie 50% wkładu własnego miasta już w planie pierwotnym 

tegorocznego budżetu były ujęte, ponadto prawie 450 tysięcy środków unijnych na termomodernizację 

dzielnicy Osada w Tychach to są już refundacje za wydatki, które miasto poniosło ze środków własnych 

w roku ubiegłym. Jeżeli chodzi o stronę wydatkową, to oprócz tych pozycji właśnie wynikających z 

otrzymanych dochodów, mamy tutaj dodatkowo milion złotych na przebudowę ulicy Dąbrowskiego na 

odcinku od Grota Roweckiego do ulicy Darwina, w zakresie chodnika i ścieżki rowerowej. Kolejne 1 200 

000 na budowę kanalizacji teletechnicznych w trzech lokalizacjach, chodzi o ciąg ulicy Dąbrowskiego, 

ulicy Sikorskiego i ulicy Dmowskiego. Ponadto w placówkach oświatowych przewidujemy też 

inwestycje. Chodzi o przebudowę i budowę dróg dojazdowych, ciągów pieszych, boiska i oświetlenia 

przy Zespole Szkół nr 5 przy ulicy Edukacji. To jest kwota 420 tysięcy i ponad 110 tysięcy złotych na 

przebudowę sanitariatów dla, sanitariatów w II Liceum Ogólnokształcącym przy ulicy Norwida, także 

projekt przebudowy dziedzińca w tejże placówce. To może pokrótce tyle, jeśli chodzi o budżet w roku 

2021. Jeżeli chodzi o zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej, no to one wiadomo jak zwykle 

powtórzę, rok 2021 to te wszystkie zmiany, które mamy w uchwale budżetowej, natomiast zmiany w 

latach 2022-2024, o których mówimy  przy projekcie WPF-u, dotyczą przesunięcia środków na zadanie 

pod nazwą wydruk centralny w wybranych jednostkach obsługiwanych przez Centrum Usług Wspólnych 

w mieście Tychy. W związku z rozstrzygnięciem przetargu zachodzi konieczność dostosowania tych 

kwot do kwot wynikających z rozstrzygniętego przetargu. To tyle, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. Otwieram dyskusję dla punktu 7 i 8. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania 

projektu uchwały w punkcie 7. Kto z Państwa Radnych jest przeciw, czy ktoś się wstrzymuje od głosu? 

Jednogłośnie za, dziękuję. Przechodzimy do punktu ósmego. Czy ktoś z Państwa radnych Czy ktoś z 

Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś z Państwa wstrzymał się od głosu? Czyli rozumiem 

jednogłośnie za, dziękuję. Przechodzimy do punktu 9 zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia gminnego programu wspierania rodziny na lata 2021-2023. Proszę. 

 

 

Główny Specjalista ds. Pomocy Rodzinie i Dziecku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

Aleksandra Spisak – Golemo 

Witam serdecznie wszystkich Państwa. Przedkładamy Państwu projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

gminnego programu wspierania rodziny na lata 2021-2023. Ten obowiązek, to zadanie własne gminy, 

które wynika z artykułu 176 ustawy wcześniej przywołanej, czy nawet nie przywołałam, przepraszam z 

9 czerwca 2011 o Wspieraniu Rodziny (…) nakłada również obowiązek, mamy nałożony obowiązek 

przeprowadzenia konsultacji przed podjęciem uchwały. Konsultacji społecznych, które miały miejsce 

trwały od 8 kwietnia do 21 kwietnia 2021 i w wyniku, w ramach konsultacji nie zgłoszono żadnych uwag 

lub opinii dotyczących przedmiotowego projektu. Projekt był uchwały prezentowany na resortowej 

Komisji Porządku Publicznego Zdrowia, Spraw Społecznych i Samorządowych. No i teraz przed 

Państwem. Dziękuję. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Otwieram dyskusję w tym punkcie. Zgłoszeń nie widzę. Przechodzimy do zaopiniowania projektu 

uchwały. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, 

dziękuję. Przechodzimy do punktu 10, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy i miasta Tychy na lata 2021-

2026. Bardzo, proszę Pani Moniko. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Lokalowej Monika Łuczyńska 

Dzień dobry, Monika Łuczyńska, witam Państwa. Ja chciałam zgłosić autopoprawkę do projektu tej 

uchwały w zakresie paragrafu 2, dzisiaj po dodatkowej konsultacji z radcą prawnym ustaliliśmy, że nie 

ma potrzeby, żeby ten paragraf takiej treści był zawarty w tej uchwale z uwagi na to, że to wprost reguluje 

ustawa z 22 marca 2018 roku o zmianie ustawy o finansowym wsparciu tworzenia lokali socjalnych, 

zmianie ustawy o ochronie praw lokatorów i innych ustaw. Odnosząc się natomiast do samego projektu 

uchwały ustawa o ochronie praw lokatorów, mieszkaniowym zasobie gminy i kodeksu i o zmianie 

kodeksu cywilnego nakłada na gminy obowiązek uchwalania takich wieloletnich programów 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy. Obecny program został uchwalony w październiku 

2017 roku na lata 2018-2022 z uwagi właśnie na zmianę przepisów, czyli tą przywoływaną ustawę z 22 

marca 2018 roku zaszła konieczność uchwalenia nowego programu. Ten program określa stan liczbowy 

lokali, strukturę wiekową budynków, wyposażenie, stan techniczny, analizę potrzeb oraz plan remontów 

i modernizacji, zestawienie przychodów z wynajmu lokali i koszty utrzymania zasobu mieszkaniowego 

Gminy i Miasta Tychy. Proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję Pani Moniko, przechodzimy do dyskusji w tym punkcie. Czy są jakieś pytania? Jeżeli pytań nie 

ma, bardzo proszę o zaopiniowanie projektu uchwały, kto z Państwa jest przeciw? Czy ktoś się 

wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. Przechodzimy do punktu 11 zaopiniowanie projektu 

uchwały w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu lokalu typu garaż. Pani naczelnik. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Dzień dobry, Szanowni Państwo, przedstawiam Państwu projekt uchwały dotyczący wyrażenia zgody 

na przyznanie najemcy prawa pierwszeństwa w nabyciu lokalu. Mówimy tutaj o garażu położonym w 

Tychach przy ulicy Turkusowej. Najemca złożył do nas wniosek, takie uprawnienie daje mu ustawa o 

gospodarce nieruchomościami. Zawarcie umowy aktu notarialnego wymaga zgody Państwa Radnych, 

jeżeli chodzi właśnie o przyznanie pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości, dlatego kierujemy do 

Państwa projekt uchwały. W dodatkowych materiałach otrzymaliście Państwo szczegółową informację 

na temat tego najemcy, ile konkretnie nieruchomości, dlatego proszę Państwa o pozytywne 

zaopiniowanie projektu, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę przechodzimy do zaopiniowania projektu. Kto z 

Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 12 zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

prawa własności nieruchomości położonej w Tychach przy ulicy Frycza Modrzejewskiego oraz 

wyrażenia zgody na ustanowienie na rzecz właścicieli działek przyległych ograniczonego prawa 

rzeczowego. Pani Naczelnik. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Tak Szanowni Państwo w czerwcu 2018 roku współwłaściciele układu drogowego drogi wewnętrznej 

przy ulicy Frycza Modrzewskiego złożyli do nas wniosek, abyśmy w formie nieodpłatnej przejęli te działki 

jako miasto. Wyceniliśmy nieruchomości, wartość tej działki przekracza kwoty 50 tysięcy euro, dlatego 

też do nabycia nieruchomości wymagana jest zgoda Państwa Radnych. Natomiast z uwagi na to, że 

gdybyśmy po prostu nabyli te działki jako drogę wewnętrzną, domy, które się przy nieruchomości, które 

się przy tej działce znajdują, nie miałaby dostępu do drogi publicznej, dlatego robimy transakcję, jakby 

łączoną, czyli my jako miasto nabywamy od tych osób droga wewnętrzną na własność gminy, natomiast 

w zamian ustanawiamy służebność drogową. Kwoty będą równoważne jednej i drugiej transakcji i do 
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tego potrzebujemy zgody Państwa Radnych, dlatego proszę o pozytywne zaopiniowanie przedłożonego 

projektu uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przechodzimy do zaopiniowania projektu uchwały, 

kto z Państwa jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za, dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 13, zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy oraz zawarcia umów dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność gminy do 3 lat. Pani Naczelnik. 

 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Katarzyna Szymkowska 

Ponownie ja, tym projektem uchwały prosimy, abyście Państwo wyrazili zgodę na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy na rzecz naszych dzierżawców i odstąpienie od trybu przetargowego na zawarcie tych 

umów. Umowy zostałyby zawarte na okres 3 lat, jest to kontynuacja dotychczas trwających, mówimy 

tutaj o 4 pozycjach, które są określone w załączniku do uchwały oraz dodatkowo szczegółowo w 

materiale przesłanym do Państwa Radnych. Wszystkie te nieruchomości znajdują się w 

administrowaniu MZBMu i podjęcie uchwały na czwartkowej sesji pozwoli Pani Dyrektor Goc na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy, zatem proszę o pozytywne zaopiniowanie projektu, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję, otwieram dyskusję. Zgłoszeń nie widzę, przychodzimy do zaopiniowania projektu uchwały. 

Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Czy ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie za dziękuję. 

Przechodzimy do punktu 14 zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy oraz wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości gminy położonej w Tychach przy alei Jana Pawła II do 3 lat. Pani 

Naczelnik. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

To ja. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Teraz Pan Dyrektor. 

 

Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Witam serdecznie Państwa chciałem prosić o o zaopiniowanie pozytywne projektu uchwały dotyczące 

właśnie obowiązku przetargowego, trybu zawarcia, odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy. Chodzi tutaj o bilbord reklamowy, który zlokalizowany jest przy ulicy Jana 

Pawła II jest to, jest to, jest to kontynuacja niejako umowy, która była wcześniej na kolejne 3 lata. Bardzo 

proszę o pozytywne zaopiniowanie. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Otwieram dyskusję w tym punkcie. Pan Radny, Rafał Żelazny. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Tak ja pozwoliłem sobie, dziękuję Panie Przewodniczący, zabrać głos dzisiaj ja rozmawiałem też z 

Panem Dyrektorem, no to tutaj Pan Dyrektor, dziękuję za to wyjaśnienie, wskazał dokładnie tak jak 

wczoraj umawialiśmy się, jak to funkcjonuje mniej więcej. Ja po prostu chciałbym tylko Państwu zwrócić 

uwagę, oczywiście będę głosował za tą uchwałą, ale gdzieś tam w najbliższej przyszłości, zresztą ta 

moja prośba była także kierowana do Prezydenta do spraw infrastruktury, no, żebyśmy chyba jednak 

zróżnicowani pewne grunty, które oddajemy do dzierżawy pod kątem oczywiście ich potencjału 

generowania przychodów No bo tutaj jak rzucicie sobie Państwo okiem na zarządzenie Prezydenta z 

2016 roku mamy, jeśli dobrze czytam stawkę za metr kwadratowy 3 złote plus VAT, czyli tam 18 metrów, 

no to są oczywiście kwoty dosyć, dosyć śmieszne. Do tego oczywiście dojdzie kwota za 

wydzierżawienie powierzchni reklamowej. No ale tak czy inaczej, jeśli dobrze pamiętam, Panie Arturze, 

wspominaliśmy w rozmowie telefonicznej o kwocie bodajże, proszę mnie poprawić, ale chyba… 
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Dyrektor Miejskiego Zarządu Ulic i Mostów Artur Kruczek 

Na cały rok to jest 8 tysięcy 700 zł. 

 

Radny Rafał Żelazny 

8 tysięcy złotych dokładnie, czyli tutaj nam prywatny inwestor także mówię w kontekście prac, które 

mają ruszyć nad uchwałą krajobrazową, która jest gdzieś tam przygotowywana, no żebyśmy jednak być 

może próbowali jakoś porządkować te miejsca, także w tym kontekście zresztą no jak Państwo widzicie, 

potencjał tego miejsca reklamowy pewnie próbowaliście kiedyś Państwo może podczas kampanii 

wyborczej dowiedzieć się, ile kosztuje powieszenie swojej podobizny na tym oto bilbordzie, no to w 

kontekście ceny 8 tysięcy złotych rocznie, gdybym był na miejscu tego przedsiębiorcy, no to oczywiście 

bardzo chętnie przyjąłbym takie rozwiązanie. Poddaje to pod jakąś rozwagę na przyszłość, oczywiście 

nie zmienimy tego dzisiaj pewnie, ale może warto by było zaproponować jakąś całościową tutaj politykę,  

różnicowania opłat za na przykład dzierżawę gruntów w zależności od potencjału generowania 

przychodów, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? Więcej pytań nie widzę, także przechodzimy do zaopiniowania 

projektu uchwały. Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Ktoś się wstrzymuje od głosu? Jednogłośnie 

za, dziękuję. Dziękuję Panie Arturze. Przechodzimy do punktu 15 sprawy bieżące i wolne wnioski mamy 

tutaj gości, którzy przybyli ze stowarzyszenia kupców, to pan                      jest z nami, więc oddaję głos 

po prostu. 

 

Pan …………….. …………. 

Witamy serdecznie, dziękujemy bardzo za możliwość zabrania głosu podczas Państwa Komisji. Na 

wstępie też chcieliśmy bardzo serdecznie przeprosić za okoliczności, ale połączylismy się z Państwem 

tutaj, jeśli chodzi o Komisję z Tyskich Hal Targowych, są tutaj przedstawiciele zarządu, jak i część 

kupców, jak Państwo wiecie, sytuacja pandemiczna nie pozwala nam tutaj, żebyśmy się spotkali w 

większym gronie, chociaż nie ukrywam, że dosyć spora osób, dosyć sporo osób była, było 

zainteresowanych takim spotkaniem, ewentualnie możliwością przedstawienia tutaj pewnych 

argumentów związanych z funkcjonowaniem obiektu Tyskich Hal Targowych. Proszę Państwa, tak, 

skąd to spotkanie, jakby skąd, jakby nasza obecność, chcieliśmy się odnieść do ostatnich, powiedzmy 

tutaj materiałów, do ostatnich dokumentów, które zostały przedstawione na poprzednią Komisję 

Finansów (…) na państwa Komisję. Gwoli może takiego wprowadzenia przedstawienia to żebyście 

Państwo wiedzieli, że nasze obecne tutaj na obiekt Tyskich Hal Targowych jest, na którym 

wynajmowane jest około 170 stanowisk. Na te 170 stanowisk jest 141 członków stowarzyszenia, 

Tyskiego Stowarzyszenia Kupców i Handlowców w związku z powyższym można jednoznacznie 

stwierdzić, że reprezentujemy zdecydowaną większość tutaj kupców, kupców, to jest taka pospolita 

nazwa, no jesteśmy osobami tutaj handlującymi na tym, na tym obiekcie. Także no zdecydowaną 

większość kupców tutaj reprezentujemy. Stowarzyszenie też proszę Państwa, proszę pamiętać, to nie 

jest tylko, to nie jesteśmy tylko my tutaj handlujący, ale to są również pracownicy, to są rodziny, jak 

Państwo wiecie, sytuacja, która jest obecnie na całym świecie związana z pandemią, dosyć mocno 

przysporzyła kłopotów tutaj wielu osobom handlującym na terenie obiektu, wielu, wielu kupców tutaj jest 

w sytuacji można powiedzieć tragicznej. Niestety tak ta sytuacja tutaj obecnie. Chciałem też powiedzieć, 

bo głównie Państwo tutaj czy Radni czy osoby z którymi macie Państwo jednak styczność z moją osobą, 

z osobą Pana             i Pana             czyli tutaj głównych przedstawicieli zarządu, ale to nie jest tak, 

Stowarzyszenie to nie tylko my, to nie tylko nasze twarze, ale my właśnie no tutaj reprezentujemy na 

tym można powiedzieć na tej pierwszej linii, tutaj kupców, ale jest tu nas naprawdę bardzo dużo, tak że 

tak ta sytuacja wygląda.  Nie chcemy też być postrzegani jako takie Stowarzyszenie, cały czas mające 

o coś pretensję, cały czas można powiedzieć tutaj, mające jakieś roszczenia do spółki, a my chcemy 

po prostu prosić o umożliwienie nam dialogu z zarządem. Taką pomoc w tym zakresie, ponieważ dzisiaj 

to wygląda dosyć średnio, ale tutaj może osobę ze Stowarzyszenia za chwileczkę poproszę, żeby 

przedstawiła, jak wyglądało jedno ze spotkań, w którym akurat Zarząd Stowarzyszenia nie 

uczestniczyła, bo jedyne spotkanie podczas którego Zarząd Stowarzyszenia albo przedstawicie zarządu 

nie uczestniczyli. I dlatego stąd też nasza obecność tutaj oddam tu na chwilę głos Pani        , która może 

przedstawiłaby pokrótce, jak to spotkanie z Panią Prezes wyglądało.  

 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=490429

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 8:28:31



Pani ………… ………. 

Dzień dobry Państwu. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dzień dobry. 

 

Pani ………… ………. 

Ja chciałam tylko zwrócić uwagę, bo problem jest taki, że zmieniła się Pani Prezes, kiedy zmienił się 

prezes Tyskich Hal Targowych i Śródmieścia, my jako kupcy mamy problem z dialogiem, z nawiązaniem 

jakiejkolwiek współpracy. Nie jesteśmy też partnerami, jak to widać na spotkaniach dla Pani Prezes. 

(…)  dostajemy informacje bezpośrednio od Pani Prezes, że ona jest Panią Prezes i ona tutaj rządzi, 

jak nie my to będą inni kupcy. Nie wiem czy w dzisiejszych sytuacjach będą inni kupcy, ale myślę, że 

po tylu latach należałoby się nam partnerstwo i współpraca, a przede wszystkim dialog w załatwianiu 

różnych trudnych spraw, ponieważ Pani Prezes nie uczestniczy tutaj w życiu tej hali (…). Jest Panią 

Prezes, tak jak podkreśla, na stanowisku, jest w biurowcu, ale tak naprawdę to my tutaj żyjemy, to jest 

nasz drugi dom i nasze problemy, nasze potrzeby, które najlepiej dostrzegamy, więc ten dialog i (…) 

wspólnie załatwiania problemów, z którymi się dzisiaj borykamy, powinna być rozwiązywana na 

zasadzie współpracy, jej dzisiaj kompletnie nie ma.  

 

Pan …………….. …………. 

Tak to głos jednej z osób ze Stowarzyszenia. Proszę Państwa my takich 6 punktów mamy, chcielibyśmy 

przedstawić i prosić też Państwa jako Radnych o pomoc. Ja wiem, że być może dla Państwa te problemy 

to się wydadzą totalnie trywialne, ale no niestety dla nas to są jednak ważne sprawy tak, bo wielu, wielu 

kupców utrzymuje całe rodziny z handlu na tym obiekcie, takiego pierwszego punktu postaram się jak 

najszybciej tutaj powiedzmy to przedstawić, no ale będzie wymagało to jednak tam, jednak pewnych 

komentarzy. Pierwsze takie to jest kwestia energii elektrycznej, klimatyzacji, znowu trywialny temat by 

się wydawało, ale Proszę Państwa, to jest, te aspekty stanowią kluczowe funkcjonowanie tego obiektu, 

energia elektryczna, klimatyzacja stanowi kluczowe koszty funkcjonowania obiektu Tyskich Hal 

Targowych. Przed przyjściem tutaj zarówno poprzedniego Pana Prezesa i obecnie Pani Prezes, mając 

już doświadczenie, jak wygląda kwestia włączania, wyłączania klimatyzacji na obiekcie. No chcieliśmy, 

żeby jednak spróbowano przeanalizować alternatywne możliwości dla urządzenia, które no trzeba 

przyznać, czy no jest bardzo, bardzo mało energooszczędne i przez niewłaściwe jego używanie 

powoduje no gigantyczne koszty na kupców. Te koszty są później przerzucane niestety na nas tutaj na, 

na kupców, na najemców Sytuacja, jeżeli chodzi o tą klimatyzację, wygląda w ten sposób, że ostatnimi 

czasy klimatyzacja ta chodziła można powiedzieć, niemal regularnie przez 24 godziny na dobę i 

postanowiliśmy tutaj zareagować. Pani Prezes w piśmie do nas do stowarzyszenia, ono raczej nie 

będzie tutaj widoczna, ja chciałem pokazać, że właśnie takie pismo jest, ewidentnie stwierdziła, że tak, 

ona widzi ten problem, że jak najbardziej tutaj, no faktycznie trzeba się temu przyjrzeć. Mało tego 

stwierdziła Pani Prezes, że obciążyła już karami firmę sprzątającą, jakże, jak i również firmę, która 

zajmuje się ochroną na terenie obiektu. Proszę Państwa, że postanowiliśmy przejrzeć ewentualnie 

umowy, jakie są tutaj zawarte zarówno z firmą, która świadczy ochronę, jak i z firmą, która świadczy 

sprzątanie. Ja powiem Państwu szczerze nie znalazłem żadnego, w żadnym z punktów tej umowy 

możliwości jakby przerzucenia tych kar czy tak no powiedzmy kar wprost na firmę, działanie niemalże 

24 na dobę tej klimatyzacji, no muszę powiedzieć wprost, że ta klimatyzacja została w zasadzie, 

używanie jej jest dzisiaj jest totalnie, totalnie można powiedzieć swobodne, ponieważ przez wszelkie 

koszty związane z jej funkcjonowaniem są przerzucane na kupców. To są koszty rzędu kilkuset tysięcy 

złotych, żebyśmy też wiedzieli, o czym rozmawiamy. Tak że no nie może to dla Państwa jakby z tego 

punktu widzenia nie jest jakiś duży problem, dla nas jest to jednak (…) problem dosyć spory i nie 

potrafimy sobie z tym problemem poradzić właśnie jak się zaczyna sezon grzewczy prosimy, być może 

była możliwość zawarcia jakiejś sensownej umowy tutaj z Przedsiębiorstwem Energetyki Cieplnej. 

Mamy poprowadzoną pełną instalację, ale nikt nie przeprowadził, na tą chwilę nie mamy żadnej formacji, 

nikt prawdopodobnie nie przeanalizował takich możliwości. Być może te koszty byłyby zdecydowanie 

niższe. Jeżeli się coś przerzuca na kupców, to wtedy w zasadzie to przecież dla nikogo nie ma 

znaczenia. Drugi aspekt związany z energią elektryczną, Szanowni Państwo, mamy informację taką, że 

prawdopodobnie Spółka Śródmieście przystąpi do postępowania przetargowego z metropolią, jeżeli 

chodzi o zakupy energii elektrycznej. Ja powiem Państwu szczerze my zupełnie absolutnie tego nie 
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podważamy. Być może to jest jak najbardziej słuszne rozwiązanie, ale wydaje mi się, że również warto 

byłoby wziąć pod uwagę teraz, zgodnie z nowym prawem zamówień publicznych przy tych kwotach, za 

które są zużywane tutaj energia elektryczna jest już, jest możliwość przeprowadzenia postępowania 

przetargowego w tak zwanym trybie podstawowym. Tam artykuł 265 ustęp 2, ten tryb podstawowy 

umożliwia negocjacji i pomimo, że dla nas jako kupców ta kwota jest olbrzymią kwotą za zużycie energii 

elektrycznej, to dla takich firm powiedzmy no jest, to są to raczej postępowania można powiedzieć o 

niskiej wartości i postępowanie pozwala też tutaj w tym przypadku tak jak mówię, przeprowadzenie na 

końcu negocjacji, takim postępowaniem jest zainteresowane również wiele mniejszych firm. Nie wiem, 

czy Państwo wiecie, na przykład firma (…) firma (…) jest takich mniejszych firm sporo na rynku, które 

być może do tego postępowania by przystąpiły i na końcu można przeprowadzić oczywiście tutaj 

negocjacje nie tylko w zakresie jeszcze pewnych warunków, ale jak i również właśnie ceny za energię 

elektryczną. No to też właśnie byśmy prosili, żeby ewentualnie tutaj tą możliwość rozważyć. Być może 

to nie jest dla Państwa temat, ale nie ma wyjścia, my musimy już przez Państwa, jakby dzisiaj rozmawiać 

w tym zakresie, jeśli chodzi o Państwa pomoc. To jest ten temat, myślę, że tutaj jesteście Państwo nam 

w stanie jakoś też pomóc tu w dialogu w tym zakresie. Kolejnym takim tematem, który tutaj można 

powiedzieć, że nas nurtuje, to jest komunikacja. No, Szanowni Państwo doszło do takiego kuriozum, że 

no zarząd zaczął się z nami porozumiewać na podstawie tablicy ogłoszeń, która znajduje się na Hali 

Targowej. Proszę Państwa sytuacja jest jaka jest, jak Państwo wiecie, mamy połowę, ponad połowę 

obiektu zamknięte w związku z powyższym ci handlujący kupcy tutaj nie przebywają. Sytuacja taka, że 

wiele osób przebywa na kwarantannie, wiele osób przebywa na L4, więc porozumiewanie się z nami za 

pomocą tablicy ogłoszeń o uważamy za dosyć dziwną sytuację, a dlaczego mówię, że to jest taka ważna 

sprawa. No Proszę Państwa, okazało się, że jest możliwość tutaj zwolnienia z czynszu, za co oczywiście 

dziękujemy, te osoby, które nie handlują, ale większość z członków stowarzyszenia po prostu nawet nie 

miało o tym pojęcia, że trzeba składać jakieś wnioski. Nie mieliśmy w ogóle żadnej informacji na ten 

temat. Przepraszam, nie żadnej, bo była taka informacja zamieszczona na tej, na tablicy ogłoszeń. No 

skierowaliśmy pismo do Zarządu dopiero po kolejnym piśmie tutaj czy po mailu w tym zakresie, okazało 

się, że przecież mamy stronę internetową. Proszę Państwa na stronie internetowej Śródmieścia, jak i 

później na stronie utworzonej dla Tyskich Hal Targowych na stan powiedzmy 15 stycznia informacje 

były życzenia świąteczne. Nie wiem po co ta strona w takim układzie, skoro tak ważne aspekty, choćby 

zamieścić wniosek, poinformować do kiedy ten wniosek powinien zostać złożony. Dopiero jak mówię, 

po naszej kolejnej interwencji, bo taka bagatelna sprawa, dla nas niebagatelna, ale myślę, że bagatelna 

jeśli chodzi o zamieszczenie informacji została załatwiona, czyli zaczęły się pomalutku gdzieś tam te 

informacje pokazywać na stronie internetowej. Tak że no też to troszeczkę nas niepokoi, że w ten 

sposób musimy te sprawy po prostu załatwiać. A jeżeli chodzi o marketing, to tak króciutko oddam głos 

Pani Joannie znowu, będziemy kończyć pomalutku, ale jednak prosimy jeszcze o krótkie (…). 

 

Pani ………… ………. 

No właśnie w dobie, kiedy borykamy się tutaj z różnymi problemami i pół hali jest zamkniętej, chyba 

powinniśmy liczyć na wsparcie zarządu między innymi za pośrednictwem marketingu. Dziś tego 

marketingu w zupełności nie ma, jeśli jest jakakolwiek pomoc dla kupców, to mamy możliwość 

promowania się na banerach. Proszę Państwa ja mam takie banery i na Spółce w Śródmieściu i w 

Tychach i cena dla kupców po 50% wynegocjowanym rabacie jest dwukrotnie wyższa niż cena za metr 

na mieście. No nie na tym polega, nie na tym powinna polegać pomoc dla kupców. Dodatkowym 

marketingiem ze strony tutaj zarządu jest zorganizowanie budek sezonowych, które rzekomo miały 

przynosić jakiekolwiek dochody i przyciągnąć kupców. Gdzieś te budki się rozpadły, właściwie rozpadły 

się nasze pieniądze zainwestowane w coś, co nie zaistniało i pytanie co z tymi budkami, gdzie one 

poszły, jak wygląda amortyzacja. Podejrzewam, że znowu to spadło na barki finansowe, obarczenie 

kupców.  

 

Pan …………….. …………. 

Otóż Szanowni Państwo, jeśli chodzi o wygląd tych budek, to pozwolicie, że ja pokażę, nie wiem czy to 

będzie widać, ale tak one obecnie wyglądają, wyglądają, wyglądały pozostałe są zdemontowane. Tutaj 

kolega ze Stowarzyszenia otrzymawszy informację, że 5 takich budek zostały całkowicie już całkowicie 

unicestwionych. Proszę Państwa nie chodzi też o koszt tych budek, bo on nie był jakoś tam porażający, 

ale mimo wszystko jednak, ale o wygląd tak wchodzą kupcy i widzą co, przepraszam wchodzą klienci, 

widzą taki obraz hal targowych w dobie pandemii. Te budki miały być sezonowe. Jak sama nazwa mówi 
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sezonowe ja rozumiem, że te budki po prostu powinny być demontowane po sezonie (…) No budki te 

zostały postawione, w trakcie można powiedzieć tutaj świąt. Co się stało, te budki zostały postawione 

na wprost osób pracujących, czyli mamy Panią, która boryka się z pandemią. Ma możliwość sprzedania 

w tym okresie można powiedzieć większe ilości na przykład biżuterii, stawia taką budkę bezpośrednio 

na przeciwko tej Pani, która sprzedaje biżuterię i robi się konkurencja i wchodzi taki klient na powiedzmy 

2-3 tygodnie, zapłaci czynsz, a co wtedy właśnie z tymi osobami, my jesteśmy naprawdę proszę 

Państwa dwoma rękami, a właściwie wszystkimi rękoma, którzy jesteśmy za tym, żeby był marketing, 

żeby te marketing był jak najlepszy, ale proszę Państwa musi być tutaj jakieś też zrozumienie, musi to 

być sens w tym marketingu, bo kupowanie takich sezonowych budek, które szpecą, które po prostu 

zostały zmarnowane, które dzisiaj już zostały zdemontowane, to jest jakieś, proszę Państwa, absurd, a 

jeszcze wystawianie konkurencji kupcom, którzy ledwo przędą też (…),  konkurencja jest ważna. Ja 

powiem Państwu króciutko, mam tutaj totolotka, ktoś mi podstawił totolotka. Przykład, no trudno jest 

konkurencja, zgadzam się z tym, nie mam na to wyjścia, ale nie wiem jaki sens niech jest jakaś logika 

w tych wszystkich (…), tym bardziej, że naprawdę gigantyczne pieniądze z naszych środków, jednak z 

czynszów idą w tym zakresie. Pan               jeszcze tej kwestii. 

 

Pan …….. ………. 

Państwo Radni, nazywam się …………… od 18 lat działam w zarządzie Stowarzyszenia Kupców, jak 

kolega powiedział, obecnie reprezentujemy 141 osób. Chciałbym wrócić troszeczkę do historii, bo w 

2007 roku występowałem na sesji Rady Miasta, żeby Śródmieście przejęło Hale Targowe, bo byliśmy 

wtedy w (…)  wielkie problemy. Oczywiście Rada się do tego przychyliła i muszę powiedzieć, że przez 

kilka lat jak był Pan Prezes Białowąs mieliśmy naprawdę dobre relacje. W tej chwili chcę Państwu 

uświadomić jedną sprawę (…) ludzi po pandemii po 3 lockdownach prawdopodobnie, (…) ile, ale mamy 

sygnały, że bardzo dużo ludzi zbankrutuje. Ci ludzie to są podatnicy miasta Tychy i płaciły podatki, ja 

mogę powiedzieć na swoim przykładzie, że płacę akcyzę w wysokości 10 tysięcy złotych. Nie wiem, czy 

dotrzymam do końca roku, takich przykładów że po prostu ludzie nie wytrzymają i rzeczywiście hale 

targowe padną. Pod stałą świadomością i odpowiedzialnością, że (…) niestety, jakieś błędy w 

zarządzaniu, (…) na prezesów tej spółki, ludzi, którzy nie mają zielonego pojęcia o handlu, (…) żywy 

organizm, który musi się zmagać z Biedronkami, Kauflandami, którzy są rzeczywiście molochami, nam 

po prostu wszystko robi się pod górę. (…) Od nas się wymaga, żebyśmy płacili czynsz, (…) gdzie 

płacimy za ochronę 4,19 bodajże, gdzie ona nas po prostu nie chroni tylko (…) budynków, gdzie 

ponosimy koszty za wszystko nie mamy żadnej pomocy. Powiem w skrócie jedno Państwo Radni, jeśli 

ktoś się nie zna na handlu to niech od tego handlu odejdzie. My się na handlu znamy. Wspomóżcie 

nam, nas po to, żebyśmy mogli po prostu sami tym zarządzać, a względnie ewentualnie, uczestniczyć 

w tym, bo mieliśmy zagwarantowane od Pana Prezydenta, który powiedział nam na wszystkich 

spotkaniach wyborczych, nic o was bez was. W tej chwili nas zdjęto, jedynego członka rady nadzorczej, 

który myśmy obligatoryjnie, w radzie nadzorczej, ale za dużo prawdopodobnie wiedział nam po prostu 

tego członka odebrano. Nie ma żadnego wglądu, nie mamy styczności, żeby rozmawiać z kimkolwiek. 

Państwo Radni apeluję w imieniu …) tego miasta o to żebyście po prostu podeszli do naszego tematu, 

jeśli chodzi o kupców bardzo rzetelnie. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. 

 

Pan …………….. …………. 

Dwa króciutkie punkty związane właśnie z czynszami. W dobie pandemii czynsze. (…) takie stanowisko, 

że czynsze kupcom nie zostały podniesione. Proszę Państwa, więc to nie jest prawda. Sytuacja wygląda 

następująco, do tej pory, w czynszach była wliczona ochrona, jak i również była wliczona, było 

sprzątanie wliczone w tych czynszach. Co się stało? No zarówno sprzątanie, jak i ochrona zostały wyjęte 

z tego czynszu. Ani złotówka tak naprawdę, która do tej pory była nam naliczana w czynszu, czyli  

ochrona, dodatkowo sprzątanie w tej kwestii czynszu nie została. W związku z powyższym dzisiaj 

niektóre osoby płacą za czynsz nawet 30% więcej do tego, co płacono do tej pory. Ja nie, ja oczywiście 

tutaj nie kwestionuję tego, że te czynsze, powiedzmy ten poziom ochrony, kosztów ochrony, poziom 

sprzątania był wliczony w tym czynsz na prawidłowej, można powiedzieć, poziomie. Oczywiście nie 

było, co tu jasno z dokumentów wynikało.  No ale to trzeba było przeanalizować i jednak zobaczyć, jaka 

część tego czynszu wszystko pokrywało, ochronę, bądź sprzątanie, a zostało tak, że w zasadzie 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=490429

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 8:28:31



wszelkie koszty zostały wyszczególnione poza, można powiedzieć, tutaj czynsz, czyli zarówno ochrona, 

zarówno sprzątanie, zarówno energia i to spowodowało, że doszliśmy do takiej sytuacji, że po prostu, 

no w zasadzie tu nikomu się nie opłacało to jakoś tak więcej dbać. Jak Państwo widzicie, macie Państwo 

materiały tam widzę, że Pani Prezes w tych materiałach również mówi, że stan sytuacji, jeżeli chodzi o 

remont obiektu, stan techniczny tego obiektu jest zatrważający. No my jak najbardziej to popieramy. 

Proszę Państwa, tak sytuacja wygląda, tutaj mamy, na przykład jak byłem płytki na naszej hali targowej. 

Tak proszę Państwa, potwierdzamy. Ja powiem szczerze, my poprosiliśmy Panią Prezes, bo w zeszłym 

roku amortyzacja średnio jest dla spółki w granicach 800 000  złotych. Koszty poniesione na remonty w 

zeszłym roku, o ile ja tutaj dobrze pamiętam, nie przekroczyły 200 000 złotych. Ta różnica no jednak, 

no widzicie tutaj w bilansie, jakby na to nie patrzeć. Prosimy Panią Prezes, jednak mimo wszystko o to, 

żeby ona przedstawiła nam jakieś plany remontowe, plany modernizacji tego obiektu. I muszę 

powiedzieć, że do tej pory, jakby nie dostaliśmy tego, tego dokumentu, (…) Państwo też się o taki 

dokument zwracaliście. Nie wiem, czy to jest zatwierdzone w ogóle. Na etap, kiedy ja z Rady Nadzorczej 

odszedłem, no takich  dokumentów nie było, jeżeli nie ma tego do dzisiaj, no to mamy prawda 27 

kwietnia, więc zatwierdzanie czegoś w kwietniu dla danego roku, no jest to troszeczkę irracjonalne. No, 

ale niestety tak to wygląda, o te dokumenty było zawsze ciężko się po prostu doprosić, a dokumenty 

które były przedstawiane, no to tutaj faktycznie cała Rada, bo proszę pamiętać będąc w Radzie 

Nadzorczej to nie był tam Pan               , ale ja miałem jak można powiedzieć najmniejszy tutaj głos w 

tym zakresie, ponieważ była cała Rada Nadzorcza wraz z Przewodniczącymi i (…) członkowie tutaj 

Rady Nadzorczej też (…) chcą tego, ja absolutnie nie mam tutaj żadnych pretensji, że z tej Rady jakby 

zostałem odwołany. Tutaj no jest to suwerenna decyzja. Być może właśnie to wygląda w ten sposób, 

że troszeczkę byłem zbyt bardzo dociekliwy, ale proszę Państwa, no muszę Państwu powiedzieć, że 

na początku przy pierwszym Panu Prezesie, znaczy nie mówię przy pierwszym, a przy drugim Panu 

Prezesie, jak i przy obecnej Pani Prezes, księgowość prostowana była przy Panu Prezesie Kowolu po 

około 0.5 roku, po czym kolejne 0.5 roku księgowość była prostowana przy Pani Prezes i dostawaliśmy 

naprawdę skrajnie różne materiały na Radę Nadzorczą, co też uważam, że no naprawdę to było nie w 

porządku i dlatego no nie ukrywam, że jednak macie Państwo protokoły. Z tego co wiem, dostaliście 

Państwo protokół z posiedzenia Rady Nadzorczej, no i tam niestety te wszystkie rzeczy są zawarte. 

Tam również prosiliśmy o przygotowanie koncepcji jakiejś dla funkcjonowania nie tylko hali targowej, 

ale jakby całej spółki, prawda i ja tych materiałów do dzisiaj po prostu nie widzę. Nie widzę tak do końca 

pomysłu na funkcjonowanie tej spółki, ale oczywiście, no być może Pani prezes tu jak najbardziej się 

wykaże, no jest jakby tutaj dopiero rok czasu, więc faktycznie, no być może jeszcze będzie miała tutaj 

możliwość się wykazania. Takie, no to jest jeżeli chodzi o stan obiektu, to myślę, że to też sama Pani 

Prezes tutaj przekazała, że on jest w tragicznej obecnie sytuacji. Szanowni Państwo, no tak, może na 

koniec jeszcze tutaj, jeżeli chodzi o otwarcie obiektu, bo to są takie, to jest taki aspekt najważniejszy, 

dlatego zostawiliśmy go na koniec. Proszę Państwa, w Polsce funkcjonuje wiele obiektów bardzo 

podobnych i proszę Państwa, te obiekty są w jakiś sposób otwarte. W sposób prawny. Mamy w Tychach 

bardzo dobre kancelarie. Myślę, że tutaj, choćby kancelaria, która obsługuje między innymi Urząd 

Miasta, Pana Urbanika i tutaj mówię, to oczywiście całkowicie szczerze, że jest to bardzo dobra 

kancelaria, więc również wydaje mi się, że przy odrobinie woli i chęci być może byłaby możliwość jednak 

otwarcia tego obiektu. Proszę Państwa, zobaczcie niedaleko jak w Oświęcimiu (…) wszystkie obiekty, 

w tym właśnie między innymi handlujące odzieżą, są otwarte. Proszę zobaczyć, tam jest ponad 7 000 

metrów obiekt, który ma wspólny parking. Jest to wspólny budynek, czyli to, co gdzieś tu się nam 

kwestionuje, że skoro to jest wspólne, to nie można otworzyć. My oczywiście nie podważamy możliwości 

otwarcia góry. Być może tutaj będzie z tym bardzo duży problem, natomiast jeżeli chodzi o zewnętrzne 

stanowiska, uważamy, że to byłoby bezproblemowo do otwarcia. Pan Przewodniczący tutaj Gieleciak 

twierdził, że, który też nam gdzieś tutaj doradza, że otwarcie tego, no to w zasadzie przy dobrej chęci, 

woli no około tygodnia czasu by zajęło. My też mamy takie wrażenie, że dałoby się to, te powierzchnie 

handlowe wydzierżawić, można powiedzieć tutaj wyodrębnić i otworzyć. Proszę Państwa, zobaczcie 

Państwo, jakie są warunki na Starym Targowisku przy Alei Bielskiej. No to one są zupełnie 

nieporównywalne do tego, co my mamy tutaj. Proszę zobaczyć, są ciągi, które są, do każdego z 

pomieszczeń jest odrębne wejście, między tymi ciągami są naprawdę spore przestrzenie i wydaje mi 

się, że na pewno jest jakaś możliwość tutaj handlu i dzielenia tego, tym bardziej, że mamy tutaj zdjęcia, 

których no nie chcemy Państwa, jakby też może zanudzać, ale proszę zobaczcie Państwo i to są 

obiekty, które funkcjonują normalnie. Na przykład w Łodzi i nie są targowiskiem, bo to jest ważne, że 

nie są targowiskiem, chociaż my nazywamy się marketingowo Tyskie Hale Targowe, o czym też chcę 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=490429

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 8:28:31



tutaj wspomnieć. Więc byliśmy na spotkaniach tutaj z Zarządem. Pani Prezes, jakby tutaj w tym zakresie 

przedstawiała jakąś koncepcję próby otwarcia, mieliśmy dostać aneksy 2 takie w tym zakresie do umów. 

Miały być jakieś propozycje, szczególnie jeśli chodzi o te zewnętrzne obiekty, czy te obiekty tak zwane 

przyklejone do hali targowej, które mają z boku odrębne wejścia. No tutaj proszę Państwa, nie 

otrzymaliśmy żadnych aneksów, żadnych propozycji. No my już pisaliśmy pisma do Ministerstwa, jakże 

do Tyskiego Sanepidu. Generalnie w ogóle wszystkie działania co nas po prostu już męczy,  bo my de 

facto nie tylko od tego jesteśmy (…) uruchamiane dopiero po naszych spotkaniach, po jakichś tam 

powiedzmy reakcjach, po naszych odpowiedziach, po pismach, prawda, których jest naprawdę 

dziesiątki, można powiedzieć. To chyba też nie tak powinno, naszym zdaniem, wyglądać. Z 

Ministerstwa, na przykład dostaliśmy odpowiedź, że proszę Państwa tutaj to jest kwestia prawna danego 

obiektu i tutaj prawnicy, zarządcy danego obiektu powinni mimo wszystko jednak te decyzje 

podejmować. Sanepid Tyski dokładnie takie samo nam, jakby tutaj  zdanie w pismach do 

Stowarzyszenia odpowiedział, być może Państwo jesteście w stanie przeanalizować jeszcze raz tą 

sytuację. Weźcie Państwo fakt, że dzisiaj wielu kupców ma taką rzecz, że z PKD pewne zostały, handel 

na targowiskach, jakby no zostało to wykluczone. Dzisiaj jest taka sytuacja, że ci ludzie zostali 

całkowicie bez środków. Zresztą wiele osób tu zostało całkowicie bez środków do życia. No jest to jakaś 

pomoc w kwestii zwolnienia z czynszu tych osób, to za to też gdzieś tam powiedzmy. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Panie ……………, to taka propozycja, bo trochę nam się to rozciągnęło.  

 

Pan …………….. …………. 

Przepraszam, przepraszam. Tak jest. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Prosimy zgłosić po prostu to formalnie na jakimś tam wniosku.  Prześlijcie proszę to na Biuro Rady, 

przekażemy to do spółki Śródmieście, aby się do tego ustosunkowała. No tak jesteśmy w stanie po 

prostu się (…). 

 

Pan …………….. …………. 

Dziękuję bardzo serdecznie za udzielenie głosu, bardzo za to serdecznie dziękujemy. Jednak na koniec 

to być może, skoro proszę Państwa, tyle lat ten obiekt przynosi dla spółki takie gigantyczne straty, to 

być może byłaby wartość, byłaby sytuacja taka, że warto być może pomyśleć o jakiejś koncepcji 

wydzierżawienia nam tego obiektu, bądź innej koncepcji, która umożliwiałaby po prostu no nam 

funkcjonowanie tutaj. Myślę, że na pewno te koszty funkcjonowania wówczas byłyby też również 

zdecydowanie niższe. Zresztą tutaj Pani Przewodnicząca Barbara Konieczna Rady Miasta gdzieś nam 

odpowiedziała (…), że jest taka możliwość. To proszę Państwa, po tej sytuacji, jak ten obiekt wygląda, 

jesteśmy tym nadal zainteresowani  bardzo byśmy też prosili, ewentualnie jeżeli jest taka możliwość, to 

taki wniosek byśmy też do Państwa skierowali. Tak że jeszcze raz w imieniu wszystkich tutaj zebranych 

dziękuję Państwu bardzo serdecznie, dziękuję (…). Przepraszam też za ten wywód. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

My również dziękujemy, proszę przesłać to po prostu do Biura Rady, do Pani Katarzyny Harmansay. 

Myślę, że tutaj przekażemy to dalej. 

 

Pan …………….. …………. 

Serdecznie Państwu dziękujemy. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękujemy. Mamy jeszcze jednego gościa, który tutaj czeka na głos. To Pan ………………….. Bardzo 

proszę. 

 

Pan ……………. ………………… 

Mam nadzieję, że mnie słychać.  Dzień dobry Państwu, ………………….., Klub Konfederacji Tychy.  

Chciałem się odnieść w tak, jakby w 2 aspektach, może 3. W pierwszym to jest taka, że jestem gościem 

na tej Komisji jako, że rozpoczynamy akcję takiej kontroli społecznej. Druga akcja to chciałbym (…) 

http://bip.umtychy.pl/index.php?action=PobierzPlik&id=490429

Data wygenerowania dokumentu: 2024-09-01 8:28:31



właśnie, bo jestem tym żywo zainteresowany, halami targowymi i tutaj chciałbym zapytać, czy to co Pan 

…………… powiedział, jakaś dzierżawa, czy można się spodziewać jakiejś reakcji Radnych i próby  

wydzielenia hal targowych, jako osobnej spółki ze spółki w Śródmieście, która jak na razie przynosi 

same straty. A głównym powodem mojej obecności tutaj jest moje zapytanie na temat funkcjonowania,  

funkcjonowania pływalni tyskiej, która jak wiemy, ona działa, ona fizycznie działa. Czy osoby są 

zatrudnione, sprzęt działa, a osoby fizyczne takie, które mają możliwość trenowania, które posiadają 

licencje sportowe nie mogą z niej korzystać. Mogą z niej korzystać, co się dowiedziałem od kierownika 

obiektu kluby, które sobie wynajmą, tak. Z Zabrza ktoś wynajął, po prostu ktoś, komu się uda załatwić, 

tam jest dostęp. No i teraz moje pytanie jest takie, jak to się ma do tego, że podatnicy łożą na utrzymanie 

pływalni, a sami z niej, tyscy podatnicy, nie mogą z niej korzystać tak. Jak to ma się do jakiegoś 

masowego bilansu, tak, takie jest moje pytanie. Jak oceniają tą sytuację Radni? Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. Czy tutaj,  nie wiem… 

 

Radna Anita Skapczyk 

Panie Przewodniczący, czy ja mogę króciutko, 2 zdania?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Proszę. 

 

Radna Anita Skapczyk 

Trochę w kontekście pytania tutaj Pana. Wracając jeszcze do tematu Tyskich Hal Targowych, Pan przed 

chwileczką pytał o kwestię ewentualnego przejęcia to przez Stowarzyszenie Kupców w ramach jakieś 

wieloletniej dzierżawy tych Hal Targowych, czyli odcięcia, wyodrębnienia się ze spółki Śródmieście. 

Mówił też o tym Pan ……….. To, co tutaj też powiedział, taką informację też dostali od Pani 

Przewodniczącej. Tak, proszę Państwa, już jakieś wstępne rozmowy były nawet z Panem Prezydentem 

na ten temat.  Stowarzyszenie też gdzieś tam formalnie się musiało prawnie uporządkować, żeby w 

ogóle móc do tego przystąpić, skontaktować z prawnikami, więc to nie jest tak, że tam się nic nie dzieje, 

bo się dzieje od dłuższego czasu. Ja też uczestniczyłam w spotkaniach z Zarządem, no i muszę, proszę 

Państwa powiedzieć, że to, co mówią kupcy, te pisma się przewalają przeze mnie od paru miesięcy. W 

spotkaniach różnych biorę udział z kupcami i też Zarządem, jest prawdą. Te rozmowy są naprawdę 

toczone i sytuacja tych kupców jest beznadziejna. Nie ma partnera do dyskusji dla nich, więc no tak, 

toczą się te rozmowy, odpowiadając tu Panu. Ja mam nadzieję, że dojdzie do jakiegoś porozumienia, 

ale wiadomo, że to wszystko wymaga czasu, choćby ze względu na procedury prawne. Epidemia 

niestety nam nie ułatwia, tylko utrudnia wszystko, ale mam nadzieję, że wszystko dojdzie do 

szczęśliwego finału. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. No, jeśli chodzi o sprawę basenu, basenem zarządza MOSiR w Tychach. Tu nie mamy Pana 

Dyrektora Marcina Staniczka dzisiaj z nami, natomiast możemy zapytać. No moim zdaniem jest to 

uwarunkowane finansowo, przede wszystkim, jeśli chodzi o wynajem obiektu. Rozumiem, że cierpią na 

tym również mieszkańcy, bo ten obiekt jest wynajęty w poszczególnych godzinach i nie zawsze można 

z tego skorzystać, ale tam ćwiczą również i też dzieci.  Nie wiem, czy ktoś chciałby coś dodać jeszcze 

do tego tematu?   

 

Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 

Jeżeli można, Panie Przewodniczący? 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Oczywiście Pani Prezydent, proszę. 

 

Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 

Dzień dobry Państwu. Ja chciałabym może, żeby nie wywoływać niepotrzebnej dyskusji, ale jednak 

jedną rzecz podsumowania do tego wystąpienia kupców Pana, w szczególności Pana ……………., 

dotyczącego Tyskich Hal Targowych. Ja ubolewam, że Pani Prezes nie była poinformowana o tym 
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dzisiejszym spotkaniu i nie może się odnieść do tego, co w tym dość długim wywodzie Pan ………… 

przedstawił, tym bardziej, że te zarzuty były, ja sobie tutaj zapisałam, to były uwagi, nie tylko dotyczące 

prowadzenia spółki, ale również jakiś takich zachowań osobistych, braku chęci, kontaktu. Co wiem, 

jakoś trudno mi jest uwierzyć, żeby Pani Prezes Ptak, czy Zarząd spółki odmówił spotkania z kupcami  

i myślę, że oczywiście przekażę Pani Prezes ten wniosek skierowany przez kupców i na pewno 

dopilnujemy, żeby takie spotkanie się bezpośrednio z kupcami odbyło. Bo tak jak mówię, trudno mi jest 

uwierzyć w te wszystkie zarzuty, które Pan tutaj formułował, tym bardziej, że zarzuty dotyczące braku 

jakiejś długofalowej polityki spółki związanej z wykorzystaniem, czy z podejściem do rozliczeń energii 

elektrycznej, czy urządzeń technicznych, czy planów rozwojowych, czy planów remontowych. Z tego co 

kojarzę z przepisów kodeksu spółek handlowych, należy również do Rady Nadzorczej, w której Pan 

jednak kilka lat był i to też jest jakby inicjatywa Rady Nadzorczej. Ze sprawozdań, które Pani Prezes 

przedstawia wiemy, że stara się porządkować te kwestie dotyczące bieżącego utrzymania Tyskich Hal 

Targowych. I jedna taka drobna uwaga, bo Pan mówił o wieloletnich stratach. Też z informacji, którą 

posiadam wiem, że pierwsza strata pojawiła się w 2020 roku i ona była spowodowana  likwidacją tych 

garaży zewnętrznych i generalnie sytuacją związaną z pandemią. Tak że ja tylko chciałam jakby 

podkreślić, że na pewno zaraz jutro przekażę informację Pani Prezes i poproszę o osobiste 

zaangażowanie i spotkanie z Zarządem spółki i przedstawię te, myślę, że też będzie mogła sobie 

odsłuchać Komisję i odnieść się do tych poszczególnych kwestii przez Państwa, przez Państwa 

zgłaszanych. Dziękuję bardzo. 

 

Pan …………….. …………. 

Szanowna Pani Prezydent, jak najbardziej, będzie to też taka dla nas można powiedzieć pomoc w tym 

zakresie. Tak że dziękujemy bardzo. Natomiast wszelkie dokumenty, wszelkie zdjęcia, wszelkie 

powiedzmy tutaj pisma, no to one tutaj są jakby no dowodem do tego, co żeśmy mówili. Tak że nie są 

to jakieś tam powiedzmy wyssane z palca historie. Naprawdę takie sytuacje miały miejsca, a my nie po 

to tutaj żeśmy przyszli, żeby kogokolwiek oczerniać, ja to na wstępie powiedziałem, wręcz przeciwnie. 

Po prostu chcielibyśmy prosić o taki no większy dialog jednak, mimo wszystko.  

 

Pani ………… ………. 

Znaczy, tu chyba jest główny problem taki, bo to nie może Pani Prezes ująć tego, że się z nami nie 

spotyka. Oczywiście, że takie spotkania się odbywały. Tu chodzi o to, że nie ma partnerstwa, nic się nie 

dzieje pozytywnego dla Hali, dla kupców, nie ma żadnych działań. To nie jest problem w tym, czy są 

spotkania, czy nie, tylko w tym, że się nic nie dzieje. Nie ma jakichś konkretnych efektów, konkretnych 

podjętych decyzji, (…) przedstawił. Nie ma konkretnych działań, chociażby w podjęciu otwarcia, decyzji 

w otwarciu stoisk zewnętrznych. Dzisiaj kupcy są zostawieni bez jakiejkolwiek pomocy finansowej. 

Dzisiaj, o ile jeszcze ta pomoc wcześniej była jakaś, dzisiaj większość kupców, a nawet 100% 

zamkniętej branży na wszystkich Halach Targowych zupełnie została pozbawiona jakiejkolwiek pomocy, 

wsparcia, czy ze strony w sprawie ZUS-u, czy dopłat do pracowników, czy nawet postojowego. W 

związku z tym, tym bardziej potrzebowalibyśmy wsparcia, a nie w kontakcie z Panią Prezes tylko w 

działaniach z Panią Prezes i w dialogu, i w podejmowanych decyzjach.  

 

Pan …………….. …………. 

Pani Prezydent, ja króciutko, (…) moje członkostwo w Radzie Nadzorczej jak najbardziej, oczywiście. 

Natomiast w wielu protokołach, we wszystkich raportach no te sytuacje, które są omawiane, one się tam 

znajdowały i to jako cała Rada Nadzorcza zwracaliśmy uwagę na sytuację finansową spółki już od 

dłuższego czasu, Szanowna Pani Prezydent i te protokoły dziś wiem, że też są tutaj załączone na tą 

Komisję. One ze spółki tutaj zostały przekazane, tak że też jakby no ta kwestia, no to jest coś co tam 

się powiedzmy zdarzyło. Nie jest to, nie są to jakieś tam fikcyjne sprawy, tak że z mojej strony to 

wszystko. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś pytania? Pan ……………….., proszę. 
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Pan ……………. ………………… 

Ja bym takie sprostowanie do tego (…) basenu też, (…) tylko dzieci trenują, bo dzisiaj dowiedziałam się 

od sąsiadki, ona się dowiedziała ode mnie, że basen działa, jej dzieci, które no nie mogą trenować, jej 

szkoły odwołali. Pytanie, jeśli Prezesa MOSiR-u  jest problem (…), czy Prezes pływalni, Kierownik 

pływalni powiedział, że (…) zamknięcia, żeby (….) zamknięcia poszła jasno z Urzędu Miasta, tak. Także 

pierwsze słyszę tą informację, że spółka Śródmieście blokuje działanie, to nie jest możliwe. No to tutaj 

jest taka sama reakcja jak przy basenie. Jeżeli możemy jako mieszkańcy korzystać albo działać jako 

handlowcy, bo to działanie miasta temu zabrania no spotkać się z szybką reakcją, moim zdaniem. 

Chciałbym opinię na ten temat. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. 

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

Przepraszam, Panie Przewodniczący, czy ja bym jeszcze mogła prosić o głos? Karolina Chemicz-Pałys. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Pani Radna Karolina Chemicz. 

 

Radna Karolina Chemicz-Pałys 

Ja bym chciała tylko dodać, że to, co tutaj mówili przedstawiciele Stowarzyszenia, jeżeli chodzi o handel 

i możliwość handlowania, my jako Zarządca daliśmy możliwość podjęcia decyzji przez każdego najemcę 

indywidualnie. Te osoby, które chcą handlować na zewnątrz handlują i opłacają czynsze, osoby, które 

nie zdecydowały się na handel, to taki czynsz jest im umarzany na podstawie wniosku. My otrzymaliśmy 

2 opinie dosyć sprzeczne z Warszawy. Pierwsze to jest z Ministerstwa Zdrowia, które odpowiedziało 

nam, że na obiekcie handlowym Tyskie Hale Targowe w pasażach zewnętrznych może odbywać się 

handel i następnego dnia przyszła odpowiedź z Głównego Inspektora Sanitarnego, który nam 

odpowiedział pisemnie, że taka działalność na Tyskich Halach Targowych w pasażach zewnętrznych 

jest zabroniona i pokazaliśmy te 2 interpretacje przepisów prawa Stowarzyszeniu i mówimy no, to nie 

my nakładamy tak naprawdę, bo tu chodzi o nakładanie mandatów przez Sanepid. To tutaj o to chodzi. 

My nie nakładamy mandatów. Ministerstwo Zdrowia powiedziało: możecie Państwo handlować na 

zewnątrz. Główny Inspektorat Sanitarny powiedział, że nie, absolutnie nie. No tak że dajemy naprawdę 

możliwość. My tutaj nie zamykamy boksów, nie, bo teraz to wygląda tak jakbyśmy zamknęli na klucz 

boksy i zabronili najemcom wstępu na Hale Targowe. Tak się nie dzieje. Już w styczniu pierwsi najemcy 

też już podjęli działalność na zewnątrz, tak że to, handlują, tak. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Pan Radny jeszcze Grzegorz Kołodziejczyk. 

 

Pani ………… ………. 

Jeśli jeszcze mogłabym prosić o głos i o takie sprostowanie i wyjaśnienie całej sytuacji w związku z 

zamkniętymi punktami. Ja jestem firmą, która występowała przy każdym lockdownie do Zarządcy 

Tyskich, czyli do Pani Prezes, do Zarządcy Śródmieścia o informację, czy moja firma może być otwarta.  

I za każdym razem dostałam pismo, dostałam pismo, bądź w formie maila, bądź listownie, że nie, że 

nie mogę handlować. Dostałam też informację ustną kiedyś na spotkaniu. Zresztą to nie tylko ja, a nawet 

więcej kupców, że możemy handlować, ale na własną odpowiedzialność, czyli Zarząd obiektu nie 

wyraża na to zgody, my na własną odpowiedzialność możemy handlować. To dla nas wiąże się z 

mandatami od 10 000 do 30 000  złotych, na które nas oczywiście nas  nie stać. W związku z tym, my 

tych punktów nie możemy mieć otwartych, ale wystąpiliśmy, bo Pani Radna Karolina Chemicz mówi 

nam o pismach, które dostała ze sprzeczną informacją otwarcia stoisk, to są pisma z 2020 roku. My 

jako Śródmieście, jako Stowarzyszenie wystąpiliśmy do Ministerstwa Zdrowia w tym roku, 2021  o 

informację i interpretację naszego przypadku i wyraźnie jest napisane, że decyzje  ma podjąć Zarządca 

obiektu. Tą informację również przekazaliśmy Pani Prezes i Pani Prezes w tej kwestii nie podjęła 

żadnych działań. Nawet nie analizowała tej sytuacji. Prosiliśmy też o wytyczne, czy przeliczenie jaka 

powierzchnia jest tu, bo jest to rozwiązanie. Prawdopodobnie obiekty, które handlują w Polsce, takie 

obiekty jak nasz, Łódź, Tarnowskie Góry, Częstochowa czy Oświęcim mają, zasięgaliśmy  jakby 
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informacji i mają możliwości handlu, dlatego, że to się oparło na wyliczeniu od tych handlowych 

powierzchni wynajętych z wyłączeniem części magazynowych, z wyłączeniem części wspólnej. 

Przeliczenie na nowo tej powierzchni i są możliwości otwarcia, tylko przede wszystkim my nie mamy 

tutaj dialogu. My słyszymy dzisiaj niejednokrotnie i tutaj na spotkaniu, gdzie była zaproszona Pani 

Radna Anita Skapczyk, słyszeliśmy wyraźnie informację, że my nie jesteśmy stroną. My nie jesteśmy 

jako Stowarzyszenie kupców, nie jesteśmy stroną do rozmów. No i tu apelujemy o to wsparcie, żebyśmy 

jednak byli tą stroną, żebyśmy jednak wypracowali jakieś możliwości, bo prawdopodobnie nie jeden 

lockdown przed nami. Jesteśmy w tej chwili naprawdę bez wsparcia, żadnego. Nie jako, jako 

przedsiębiorcy, nasze rodziny dzisiaj zostają też bez środków do życia. Proszę też mieć na uwadze, 

jeśli my zbankrutujemy, to wiąże się z tym, że nasze rodziny zostaną pozbawione dachów nad głową, 

bo to będzie wiązało się z tym, że będziemy windykowani za długi, które w tej chwili już nam powstają. 

Jeśli nie będziemy mieć wsparcia miasta, Zarządcy również tego obiektu, tak jak to Pani Prezes mówi, 

że jest tutaj Panią Prezes i ona tutaj rządzi, jeśli będzie miała autorytatywne poglądy, tak jak w tej chwili 

jej działania tutaj na hali, to my nie wypracujemy żadnego wspólnego działania, które nam pomoże 

stanąć na nogi. Dzisiaj tylu przedsiębiorców zostanie bez środków do życia. Nie, nie przedsiębiorców, 

rodziny całe. Ode mnie tyle, dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję. Pan Radny Dariusz Wencepel. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Ja się chciałem dowiedzieć, bo Pani, powiedziała Pani taki zwrot, że ktoś powiedział, że kupcy nie są 

stroną do rozmów. Jakby Pani mogła rozwinąć, kto takie coś przekazał kupcom.  

 

Pani ………… ………. 

Na spotkaniach, tak jak już wspomniałam, raczej nie było tutaj problemów (…) spotkania się. Pani 

Prezes pokazywała dobrą wolę, nawet w takim trybie dość szybkim i za co oczywiście dziękujemy, ale 

na tych spotkaniach wielokrotnie słyszeliśmy w większym gronie, że my nie jesteśmy stroną. Stroną z 

osobna jest każdy kupiec. My zadaliśmy Pani Prezes pytanie, kiedy mamy, kiedy nie mamy możliwości 

spotkania się, a musimy pilnie działać, bo nie mamy czasu na, na marnowanie go. No to pytanie, jak 

Pani Prezes chce załatwić trudne problemy, o których my wiemy ze 140 osobami, czy więcej, jeśli to 

musi być jakaś prezentacja. Tak samo to działa w drugą stronę.  (…) Dokładnie. Tak że naszym zdaniem 

nie tak to powinno wyglądać. Natomiast niejednokrotnie słyszeliśmy taką informację, że Stowarzyszenie 

Kupców nie jest stroną. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Pan Radny Grzegorz Kołodziejczyk. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę Państwa, no tak przysłuchuję się temu i  tak jak słucham tych niektórych wypowiedzi, to tutaj 

chyba  to, to jest coś takiego, że tu nie chodzi o to, żeby złapać króliczka, tylko żeby gonić króliczka. 

No, nie wierzę w coś takiego, jak tutaj Pan wymienił ten punkt, ja sobie tutaj notowałem. Chce się do 

tego przygotować i po prostu się za to troszkę zabrać, jeśli sobie Państwo życzycie, na pewno się w to  

chętnie włączę. Ale jak mówicie Państwo, że informacją jest tylko tablica ogłoszeń. Czyli ja rozumiem, 

że Państwo na przykład nie podaliście swoich maili do spółki. Przecież to jest informacja w mailu, to jest 

grupa, to jest klik i jest informacja. Ponadto, mówimy o energii elektrycznej, mówimy o, przecież o 

klimatyzacji. Przecież klimatyzacja  to jest energia elektryczna, tak. To jest ciągle to samo no. Są różne 

programy, na przykład nie wiem, tam jest płaski dach, może trzeba tam zrobić fotowoltaikę. Można 

zrobić różne rzeczy, ale no po prostu widzę, że tutaj to troszeczkę jest nietransparentne i nie podoba mi 

się to, że się Radni oddzielnie gdzieś tam spotykają, że jedni się spotykają, drudzy się nie spotykają. 

Jedni o tym wiedzą, drudzy o tym nie wiedzą. Jest to niefajna sytuacja i teraz Państwo kupcy 

występujecie tutaj, żeby wam pomóc, a wy rozmawiacie tylko z tym Radnym rozmawiacie, a z tym nie 

rozmawiacie. Głosuje 25 Radnych i 25 Radnych podejmuje decyzje, czyli już w samej organizacji jest 

błąd. A jak jest błąd w samej organizacji i strukturze, to z tego nigdy nic nie będzie. Będziecie tak 

Państwo gonić jeszcze przez najbliższe 10 lat, a przecież to można na prostym spotkaniu, można pewne 

rzeczy ustalić, można policzyć pewne tematy i można to zrobić. Ja znam Hale Targowe. Chwaliliście  
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Państwo Pana Bogdana Białowąsa, no akurat tutaj tego człowieka trochę znałem bliżej i wiem, że tam 

działał, że tam nie było problemów. Potem był Pan Kowol teraz jest Pani Ptak, ale nie wierzę w to, że 

Pani Ptak jest osobą nie wiem taką, która nie chce podjąć rozmów. No nie wiem dlaczego, dlaczego tak 

jest. Na pewno o to zapytamy. Natomiast, no jeżeli będziecie Państwo tylko rozmawiać z niektórymi 

Radnymi, to gratuluję i życzę powodzenia i gońcie się tak przez 20 lat. Tak przepraszam, że brzydko 

powiem, ale to po prostu powinna być sprawa całej Rady Miasta. Cieszę się, że jakaś informacja w 

końcu tutaj doszła, do nas wszystkich. No i trzeba to po prostu, ten problem rozwiązać, a nie robić 

problemu na całą Polskę. No problem jest, natomiast tak jak mówiła kiedyś Pani Prezes, na pewne 

rzeczy nie ma pieniędzy, no i teraz jest pytanie tak, kto ma te pieniądze dać, czy ma przekazać miasto? 

Może to jest rozwiązanie. Ja na pewno bym chciał, żeby ta Hala została albo wyremontowana i wtedy 

te koszty były jak by byłyby jakieś normalne, realne, to jest po pierwsze. Po drugie, może być jakaś 

dzierżawa wieloletnia. Jeżeli kupcy sobie tego życzą i będą sobie to utrzymywać, skoro jest to 

nierentowne. No rozwiązań jest mnóstwo, ale to trzeba usiąść, trzeba podjąć decyzję i trzeba 

zagłosować w tej sprawie, a nie rozmawiać pokątnie z jedną Radną, z jednym Radnym i potem tak, 

każdy mówi co innego i każdy czuje się ważny jak maggi w zupie, a tak naprawdę sprawa jest do 

przedyskutowania w szerszym gronie i podjęcie decyzji. Ja tego nie rozumiem. Nie kupuję tego w ogóle. 

Całej tej rozmowy nie kupuję, dlatego że tak jak  powiedziałem metodologicznie od początku do końca 

zły kierunek. Może ja się mylę? To mnie poprawcie, ale ja jestem gotów z wami usiąść i zaprosimy do 

tej rozmowy wszystkich, którzy w tym mieście o tym decydują, a wiemy, kto tutaj decyduje. Ja nie 

rozumiem takiego podejścia. No po prostu, no najbardziej nie, no to że z tą tablicą ogłoszeń, to żeście 

mnie Państwo zabili. No jak na tablicy ogłoszeń. 

 

Pan ……… ……….. 

No tak jest, takie są realia. 

 

Pani ………… ………. 

Może, jeśli mogłabym? 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Dobrze, ja już o tym nie chcę dyskutować, bo to jest, bo to jest dyskusja o niczym teraz. Ja zaproponuję 

takie spotkanie. Nie wiem, czy napiszę do Pana Prezydenta pismo, czy do Pana Wiceprezydenta, 

obojętnie kogo, ale spotkamy się wszyscy i to przedyskutujemy i to raz na zawsze rozwiążemy, bo to 

jest po prostu śmieszne i godzi w tą Radę Miasta, godzi w tą spółkę i godzi w was, wszyscy są tutaj 

poharatani, po kolei.  A ja jestem też już, po prostu emocjonuje się i za chwilę po prostu emocje odbiorą 

mi kulturę, a tego nie chcę tak, a ponadto, lekarz mi zabronił się denerwować, więc chciałbym, żebyśmy 

się spotkali i żebyśmy o tym porozmawiali spokojnie, żebyśmy sobie w punktach wypisali co chcemy i 

jaką mamy propozycję. Jeżeli Państwo podaliście informację, że był Prezes, z którym się 

dogadywaliście, to może ten Prezes powinien być poproszony, żeby być mediatorem. Nie wiem, 

wymyśliłem teraz w 3 sekundy, ale nie wierzę w to, że w mieście, które ma mld budżetu nie można 

uratować pięknych Hal Targowych, z których co? Powinniśmy być dumni, że je mamy i powinniśmy je 

wspierać, bo tak jak jedna tam z osób powiedziała, są Biedronki, są Lidle, jest wszystko. Ok, niech są, 

to jest prawo rynku. Ja wiem, że ono jest trudne i ciężkie dla was, ale wam trzeba pomóc. Tylko na 

zasadzie takiej, żebym też może jako Radny o tym coś wiedział, byłoby mi bardzo miło. Dziękuję. 

 

Pani ………… ………. 

Ja może powiem tylko, jeśli mogłabym zabrać głos i tylko sprostować.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

To proszę. 

 

Pani ………… ………. 

Bardzo dziękujemy za Pana postawę i za wsparcie, i możliwości propozycji zorganizowania takiego 

spotkania. Jesteśmy bardzo chętni i jak najbardziej za. Natomiast, żeby była jasna sytuacja, myśmy na 

spotkaniach, czy nie tylko na spotkaniach, ale w różnej formie, przekazywali Radnym informacje, 

różnym Radnym, natomiast jakby działań włączenia się w naszą trudną sprawę takiego, jako takiego, 

nie było. To też pewnie wiąże się z utrudnionym kontaktem, w związku z tym wpadliśmy na pomysł, że 
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takie spotkanie dzisiaj z Państwem i mieliśmy nawet na koniec poprosić o taką możliwość wsparcia i 

zorganizowania takiego spotkania, bo oczywiście zdajemy sobie z tego sprawę, że w tym powinni 

uczestniczyć. To jest problem naszego miasta, Państwa, Państwa również, bo Państwo jesteście 

mieszkańcami Tychów. Ale ja mam nadzieję, że do tego dojdzie. Proszę nie brać tego za złą monetę, 

żeby tutaj z jedną osobą, z jedną Panią Radną, czy z dwiema osobami braliśmy jakiś taki udział, bo nie 

o to nam chodziło. Natomiast żeby jeszcze też wyjaśnić, oczywiście, że my wiele koncepcji już na 

spotkaniach przekazywaliśmy Pani Prezes i tak jak mówię, Pani Prezes była chętna na spotkania, 

natomiast żadna koncepcja nie jest odzwierciedlona  w naszych potrzebach, w tym co proponowaliśmy. 

Mówiliśmy o fotowoltaice. Mówiliśmy o różnych rozwiązaniach. Nic tutaj jakby nie działa. Mówiliśmy też, 

że podane są adresy mailowe, tutaj a propos informacji tablicy informacyjnej. Podane są adresy 

mailowe. Pani Prezes ma adresy mailowe, ma. Nie jest do nas utrudniony kontakt. Przecież my 

dostajemy na maila faktury, no to jeżeli może nam wysłać na maila faktury, za które musimy zapłacić, 

to dlaczego nie możemy dostawać na tego samego maila informacji tylko właśnie przez tablicę 

informacyjną? To jest też ważne. Jeszcze jest jedna ważna kwestia, myśmy poruszali to też na 

spotkaniu z Panią Prezes, ponieważ Targowisko pod Azetem, tak zwane targowisko, czyli te pawilony 

handlowe, które był taki moment, że wyglądały ładne, to Targowisko legło w gruzach i właściwie dzisiaj 

już nie funkcjonuje. Zwracaliśmy na to uwagę, że my tym bardziej powinniśmy przyjąć tych klientów z 

tamtych, z tamtych regionów, że tym bardziej, mając taki potencjał, powinniśmy to wykorzystać, ale to 

musi się wiązać z działaniami, z reklamą, z możliwością przed wszystkim, naszym zdaniem, co 

przekazywaliśmy Pani Prezes sposoby na przyciągnięcie klienta. Jeśli klient będzie przeciągnięty na 

Tyskie Hale Targowe to idą też kupcy, nowi najemcy, bo będzie wiadomo, że to jest potencjał, więc 

więcej stanowisk zostanie wynajęte. Będzie to tylko na plus Tyskich Hal Targowych, ale tu muszą być 

działania. To nie może być na zasadzie spotkamy się i nic się nie dzieje, tylko muszą być konkretne 

decyzje. Jest Dyrektor do Spraw Marketingu. Dyrektor do Spraw Marketingu nie proponuje kupcom w 

ramach jakiegoś takiego wsparcia darmowej, czy za tak zwaną złotówkę reklamy. My mamy, tak jak już 

wspomniałam, ceny kilkukrotnie wyższe, mimo że 50% rabaty mamy udostępnione, to ceny za metr 

reklamy mamy kilkukrotnie wyższe, niż w mieście. Pytanie, dlaczego? Dlaczego nie mamy tych reklam 

za złotówkę? Tak naprawdę marketing był w krótkim czasie prowadzony przez Panią Dyrektor, ale tylko 

chyba podczas kampanii, czy tutaj, która się odbywała na Tyskich Halach Targowych. Jeśli już nie ma 

potrzeby, to tego marketingu nie ma. A jak nie będzie marketingu, no to Hala też nie będzie 

funkcjonowała. Myślę, że jest wiele do zrobienia, jest wiele do zrobienia przed nami, ale fajnie by było 

mieć możliwość dialogu.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

No to będzie na osobnym, jakby spotkaniu (…). 

 

Pan ……….. ………….. 

Szanowni Państwo,  Państwo Radni, dziękuję, głos poprzedniemu Radnemu za tą inicjatywę. Jako 

Przewodniczący kupców chcę wam powiedzieć jedno, że my kupcy jesteśmy beneficjentami, jeśli chodzi 

o podatki w mieście. Płacimy naprawdę solidne, zatrudniamy około 130 pracowników każdy i to, co 

powiedział poprzednio Radny, chcielibyśmy się spotkać i porozmawiać, rzeczywiście przy okrągłym 

stole, żeby po prostu tą sprawę zrobić. Na dzień dzisiejszy po prostu jest jedna droga z górki dla nas 

(..) developer będzie się cieszył za rok, czy za 2, bo my tu zbankrutujemy, To jest dla nas bardzo 

oczywiste. Potrzebujemy waszej pomocy, was Radnych. Do dzisiaj tylko pani Skapczykowej dziękuję 

serdecznie za zainteresowanie. Reszta no w kampanii była bardzo aktywna, natomiast na dzień 

dzisiejszy mamy jedną Radną, no i w tej chwili dostaliśmy taką oczywiście taki impuls i zielone światełko 

od Pana Kołodziejczyka Grzegorza, który był naszym klientem często. Pozdrawiam Panie Grzegorzu, 

bo się znamy osobiście, że chce coś dla nas zrobić. Będziemy Pana, Panie Grzegorzu również 

informowali i bardzo zapraszamy, żeby nas ratować. To jest 150, 179 małych przedsiębiorstw, które 

mają rodziny i po prostu nie, nie są w stanie się w tej chwili się przekwalifikować. My mamy, ci ludzie 

mają towary z poprzedniego roku. Nie mają w tej chwili  możliwości tego, by sprzedać, a tym bardziej, 

że jeszcze weszła ustawa jakaś tam Pana Morawieckiego, która mówi, że za kwiecień i za maj musimy 

zapłacić, ci ludzie muszą zapłacić, mimo że mamy zamknięte, muszą zapłacić ZUS-y. To jest kuriozum 

totalne. My wysłaliśmy w tej chwili kupę pism do Ministerstwa i wszędzie, natomiast my mamy jeszcze 

płacić za to, że jesteśmy zamknięci. To jest naprawdę kropla wody, która po prostu już ten, a z miasta 

nie mamy żadnej pomocy. A wręcz przeciwnie mamy pod górkę. Co jeszcze dzisiaj, mamy takie 
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sytuacje, że blokuje się wjazd dostawców, bo postawiono jakieś tam pachołki, czy coś, żeby dostawcy 

nie mogli do nas dojechać. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Panie………., to będzie (…) dodatkowym. Tak że jeszcze Panie Grzegorzu, Pan Się zgłaszał, ale to 

już. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Ostatnie zdanie chciałem tylko powiedzieć. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Proszę. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Że nasze adresy mailowe zostały podane do Pani Przewodniczącej Koniecznej. Ja oczywiście uważam 

i pewnie powiem to za wszystkich Radnych i każdy się zgodzi, że jeżeli Państwo macie taką ochotę, to 

wszystkie te maile powinniście dostać i możecie nam na maila informacje wysyłać. Dla nas to jest bardzo 

ważna sprawa, ponieważ targowisko jest nasze i Wy jesteście tymi no, no naszymi mieszkańcami, 

których musimy wspierać, to co też Pan powiedział odnośnie tego, że są jakieś przepisy zewnętrzne, 

na to my nie poradzimy, bo no Warszawa podejmuje pewne tematy. Na pewno ma Pan tu rację, że my 

moglibyśmy tutaj pewne rzeczy złagodzić. My nie wpłyniemy w Warszawie na to, co tam ktoś sobie 

wymyśli, że oni podejmują w tej chwili takie różne decyzje, no jak ostatnio słyszałem przy takim 

poważnym problemie, jaki mamy z młodzieżą, jaki mamy problem z samobójstwami, w ogóle ze 

sprawami.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Ale Panie Grzegorzu to już nie jest na temat. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja sobie dokończę Panie Przewodniczący, a ktoś mi tu próbuje wrzucić do szkół biblioznawstwo, to ja 

jestem też zdenerwowany, żebyśmy się rozumieli. Ja nie patrzę na ten Rząd i na to wszystko. Tylko tak, 

że jest cacy, że jest ok, bo każdy krytykowałem i każdy będę krytykował. Mój mail jest dla Was, powiem 

głośno radnytychy.kolodziejczy@gmail.com, a Pani w Biurze Rady udostępnia mojego maila ponieważ 

go podałem do kontaktu z mieszkańcami, również mój numer telefonu jest do dyspozycji i bardzo proszę 

i wyczyśćcie tą sprawę z tą informacją, bo tego nie mogę zrozumieć, że my również możemy się spotkać 

w tej sprawie online, którą chciałem zaproponować, bo skoro nie można się widzieć face to face, bo jest 

COVIDays, to spotkajmy się online. Nie ma problemu, Urząd pewnie nam udostępni jakieś możliwości i 

nie róbmy już z tego problemu, bo ludzie się będą z nas śmiać, a najgorsze jest to, że ludzie się z nas 

śmieją i to nie śmieją się tylko z Rady, z miasta, ale i z Was i ze wszystkich nas, bo się nie umiemy 

jakoś tam dogadać, być może się nigdy nie dogadamy i być może trzeba będzie to rozwiązać w jakiś 

sposób  no no nie przyjemny, nie wiem. Tego nie wiem, bo nie jestem ekonomistą. Państwo wiecie, 

macie propozycję, macie pomysł, zrobicie i będzie. No jeżeli nie no to nie wiem no możemy Was tylko 

wesprzeć. Nie wierzę w to, że nie będą chcieli, w to, nie będą chcieli w tym pomóc Włodarze tego 

miasta, bo przecież to targowisko powstało, zostało zamknięte jedno, powstało właśnie to z takich 

środków, z jakich powstało wszyscy byliśmy z tego dumni i co nagle mamy co to pozamykać, powiedzieć 

ludziom, że to jest nieczynne.  No nie, to targowisko tak i to na Starych Tychach wrosło to miasto i ono 

musi tam być. Być może będzie działało na innych zasadach. Być może tam będą nie wiem inne formy 

sprzedaży, będzie co innego się działo, ale wy będziecie beneficjentem tego targowiska i tam będziecie 

po prostu robili swój biznes, który robicie od zawsze. To jest moje zdanie. Być może ja się mylę, no bo 

człowiek się może mylić, ale ja na pewno służę pomocą. Służę pomocą jeszcze przez dwa no może z 

kawałkiem, może będą wcześniejsze wybory to wszystko może się zdarzyć. Dziękuję bardzo. 

 

Pani ………… ………. 

Bardzo dziękujemy jeszcze raz. 
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Wszystkie adresy mailowe i oraz telefony na stronie Urzędu Miasta, do każdego Radnego tam jest 

numer telefonu i mail, można po prostu zrobić zbiorczą wiadomość, po prostu to wszystko rozesłać 

wtedy tak jak tu Pan Grzegorz mówił, tak nikt nie będzie pominięty i nikt nie będzie miał tutaj żadnego 

ale. Tak że bardzo dziękuję za tą dzisiejszą dyskusję. 

 

Radny Marek Gołosz 

Marek Gołosz jeszcze prosi o głos, jeżeli mogę. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Panie Radny Marku Gołoszu, proszę. 

 

Radny Marek Gołosz 

Ja chciałem usłyszeć głos tutaj władz naszego miasta, bo przysłuchują się tej rozmowie Wiceprezydenci 

więc jeżeli kupcy twierdzą, że nie ma tutaj żadnej pomocy, a wręcz pod górkę, to może Państwo 

Prezydenci, Wiceprezydenci się wypowiedzą na ten temat. No bo najbardziej władni w tym temacie są 

właśnie, jest właśnie Pan Prezydent. My oczywiście ze swojej strony służymy pomocą jak najbardziej, 

bo, bo po to jesteśmy, ale no decyzje zapadają właśnie tutaj u góry, tak że, jeśli mogę usłyszeć głos 

Pani Prezydent albo Pana Wiceprezydenta, to bardzo proszę.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Pani Prezydent już mówiła, że się zajmie się tą sprawą, ale proszę jeszcze o głos.  

 

Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 

Tak, ja jedynie powtórzę, że słyszeliśmy wszyscy w tej chwili tylko stanowisko jednej strony. Być może 

to wrażenie po tej dyskusji wyglądałoby zupełnie inaczej, gdyby Pani Prezes mogła się do 

poszczególnych spraw odnieść, bo prawdopodobnie uzyskalibyście Państwo Radni od razu jakieś 

wyjaśnienie tak. I tak jak powiedziałam, Pani Prezes odsłucha sobie tą dyskusję, bo będzie miała wtedy 

jednoznaczny przekaz. I naprawdę nie wierzę w to, że nie jest osobą, której zależy na rozwoju Tyskich 

Hal Targowych, tak i podejmowaniu działań związanych z uporządkowaniem pewnych rzeczy Na pewno 

jest otwarta na rozmowę i na pewno jest osobą, która jest otwarta na to, żeby pomóc Państwu, ponieważ 

ma z Państwem zawarte umowy i Państwa dochody przekładają się również na dochody spółki, tak. 

Mówimy tutaj o bieżącej możliwości płatności czynszu. Na pewno Pani Prezes będzie otwarta na 

spotkanie, zresztą Pani sprostowała swoją wypowiedź, że to nie jest kwestia braku otwartości, co na 

początku padło, tylko nie wiem braku rozwiązań, które być może byłyby dla Państwa satysfakcjonujące, 

ale też chcę zwrócić Państwu uwagę, że nie zawsze jest tak, że wszystko się da załatwić po myśli jednej 

strony. Tutaj Pan Radny Kołodziejczyk to wyraźnie powiedział. Tak że na pewno Pan Prezydent jest, 

jest zawsze otwarty na, na dialog i na pewno Pani Prezes w dość szybkim czasie zorganizuje takie 

spotkanie o którym na pewno Państwa Radnych też poinformuje, żebyście Państwo mogli, mogli zabrać 

głos, ale dajmy Pani Prezes zapoznać się z tymi uwagami i odnieść się konkretnie do kolejnych punktów 

Państwa zarzutów. 

 

Pani ………… ……….  

Pani Prezydent, bardzo dziękujemy i bardzo za tą pozytywną jakąś informację i takie wsparcie nas, bo 

oczywiście tak jak mówiłam, te spotkania się odbywają i Pani Prezes w nich uczestniczy i wszystko na 

spotkaniach wygląda tak, jakby miało to sens, jakby miało to być odzwierciedlone. Natomiast nie ma 

dzisiaj żadnych, mimo wszystko działań, nie ma, tak jak tutaj Pani Radna Karolina Chemicz się 

wypowiedziała, natychmiast sprostowałam to. Jest świeże pismo z Ministerstwa Zdrowia, który 

wyraźnie, w którym wyraźnie jest napisane, że decyzje do podjęcia tego obiektu ma Zarząd, Zarząd 

tego obiektu. W związku z tym dalej mimo że Pani Prezes ma to pismo na biurku, jest to pismo sprzed 

dwóch miesięcy, dalej nie ma działań, przyszedł kolejny lockdown, najdłuższy dla nas, jak się okazuje 

bez kompletnego wsparcia, bo zostały wykluczone nam kody PKD z handlu na targowiskach i dzisiaj 

jest to odzwierciedleniem. Gdyby Pani Prezes po naszej interwencji podjęła jakieś działania, bo jednak 

można otworzyć takie obiekty, jak się okazuje, jest takich w Polsce kilka co najmniej, to dzisiaj by nie 

było takiego problemu, że kupcy zostają właśnie tak jak to było przedstawione z długami, bo muszą 

zapłacić za poprzedni miesiąc ZUS-u, za bieżący miesiąc, za bieżące opłaty i tak dalej. W związku z 
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tym nie problem jest w tym, że Pani Prezes się nie chce spotkać, nie problem jest w tym, że Pani Prezes 

nie wie o bolączkach. Problem jest w tym, że Pani Prezes nie działa. Pani Prezes tutaj jakby ze swoją 

całą, całą ekipą, całą Dyrekcją, Dyrekcją od spraw Marketingu, tak jak mówię, nie ma odzwierciedlenia 

w działaniu i tu jest problem, czyli najważniejsze co jest dla nas, jak jakbyśmy mogli prosić o spotkanie 

wspólne z Panią Prezes, nawet jak Pan tutaj zaproponował online i wypracować możliwość otwarcia 

tego obiektu mimo wszystko, łącznie z marketingiem, z reklamą, z poinformowaniem miasta naszego, 

że jesteśmy otwarci, bo jaki jest jeszcze problem? Mimo, że hala jest w części otwarta i część 

spożywcza, to sporo ludzi myśli, że ta hala jest zamknięta, bo tak to wygląda. Ten obiekt z daleka 

wygląda jakby tutaj nie handlował. Spadek w punktach spożywczych jest o 60 procent. Ci ludzie mimo, 

że mogą dzisiaj handlować i tak dokładają do swoich interesów. W związku z tym musi być marketing, 

muszą być działania. Tylko wtedy możemy stanąć na nogi, czyli, czyli prosimy po prostu o taką 

możliwość.  I tak i dziękujemy przede wszystkim, że chcecie Państwo się włączyć. Oczywiście liczymy 

na wsparcie i nie chcemy tutaj wprowadzać swoich rządów. Natomiast problem jest taki, że Pani Prezes 

wprowadza swoje autorytatywne rządy i nie licząc się z nami, nie wypracowując jakichś kompromisów 

wspólnie nie, nie idziemy dalej, nie dzieje się nic. Dziękuję. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękujemy. 

 

Radny Marek Gołosz 

Marek Gołosz jeszcze, jeżeli mogę. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Proszę.  

 

Radny Marek Gołosz 

Tutaj, to, co Pani powiedziała, być może te wykreślenie tych kodów PKD wiąże się z tym, że, że jest 

taka możliwość, żeby właśnie targowiska były otwarte, więc prośba do Pani Wiceprezydent, żeby 

potraktować to priorytetowo i przeanalizować to jak najszybciej, żeby Państwo mogli otworzyć swoje 

interesy i być może w części to pomoże i zacznie ratować interesy i swoje biznesy. Więc bardzo proszę 

Pani Prezydent o potraktowanie tego najbardziej jak można szybko i poważnie. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję Pan Radny Wencepel. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Ja mam taki pomysł, skoro już w tym, w dniu dzisiejszym byli kupcy na Komisji, przedstawili swoje 

stanowisko, miesiąc temu mieliśmy Panią Prezes, była, Panią Ptak na Komisji i my jako Radni też nie 

otrzymaliśmy wszystkich informacji. Złożyliśmy wniosek z Panem Przewodniczącym Twardzikiem i z 

Panem Przewodniczącym Żelaznym odnoście działalności Rady Nadzorczej w tej spółce, czym się 

zajmuje. Ja mam taki pomysł na następną komisję, Pan Przewodniczący Kasperczyk zaprosił Panią 

Prezes spółki Śródmieście, kupców, tych co dzisiaj i Panią Naczelnik Nadzoru Właścicielskiego, bo 

spółką w ramach Prezydent zajęła Wydział Nadzoru Właścicielskiego i on się zajmuje kontrolą spółek, 

Rada Nadzorcza, jakby dwie strony się spotkały i na komisji jeśli to zostało zaczęte już tutaj ta dyskusja, 

żeby ona się tu zakończyła, żeby Radni mieli, mieli pogląd na ten temat, co się tam dzieje. Myślę, że 

należałoby dokończyć tą dyskusję, żeby Radni mieli jakąś taką sytuację, żeby tylko znać dwie strony, 

nie tylko kupców, ale też Panią Prezes, ten marketing. Tak że Panie Przewodniczący, proszę... 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Panie Dariuszu, ustalaliśmy teraz przed chwilką, że to będzie osobne spotkanie, które pozwoli 

rozwiązać ten problem.  

 

Radny Dariusz Wencepel 

Żeby Pani Prezes się odpowiedziała do tych zarzutów, jakie kupcy przedstawili. Kupcy, żeby na piśmie 

też przedłożyli, jakie oni mają postulaty de facto. Nie chodzi tylko o personaln,e personalne utraczki, 

tylko o postulaty, jakie postulaty do Pani Prezes mają kupcy, żeby Radni się z tym mogli zapoznać, bo 
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tak jak tutaj Pan Radny Kołodziejczyk dobrze powiedział, no jedna Radna wiedziała, że jest spotkanie, 

a 24 może nie wiedziało. Ja na przykład nie wiedziałem o takim spotkaniu i skoro już zaczęliśmy tu 

dyskutować na ten temat, to powinniśmy to jakoś wyjaśnić w ramach komisji, Panie Przewodniczący. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

To spotkanie wyszło dzisiaj naprawdę, zaproszenie otrzymali Państwo.  

 

Radny Dariusz Wencepel 

Ale jesteśmy Radnymi, Panie Przewodniczący, skoro sprawa trafiła na naszą komisję, powinno z tej 

komisji jakieś wnioski (…) 

 

Radny Marek Gołosz 

Ja popieram Radnego Darka, myślę, że to jest bardzo dobry pomysł. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Ja tylko chciałem tu uporządkować jedną rzecz, bo tutaj poprosiłem Pana …………., który przedstawiał 

to stanowisko. On prześle wszystkie tutaj wątpliwości, które mają kupcy, wszystkie te rzeczy, na maila, 

do Biura Rady. Ten mail zostanie przekazany do spółki Śródmieście w celach wyjaśnienia. Pani 

Prezydent Hanna Skoczylas powiedziała, że zapozna się tutaj i przekaże również Pani Prezes 

Katarzynie Ptak ze spółki Śródmieście te informacje, celem po prostu ustalenia terminu spotkania i 

rozwiązania tej sytuacji, więc myślę, że tutaj Komisja może nie będzie najlepszym po prostu forum do 

rozwiązania tego problemu, kiedy możemy to rozwiązać dużo szybciej, bo następna komisja jest dopiero 

w przyszłym miesiącu Panie radny, a wcześniej może odbyć się takie spotkanie, a kupcom też zależy 

na czasie, aby mogli zacząć działać, bo tutaj zaczyna się to przeciągać na kolejny miesiąc. Oczywiście 

możemy zaprosić (…). 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Panie Przewodniczący można jedno zdanie?  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Proszę. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja bym zaproponował, żeby to spotkanie się odbyło w przyszłym tygodniu, bo dzisiaj mamy wtorek, tak 

że jest dużo czasu, żeby w przyszłym tygodniu, na przykład we wtorek takie spotkanie się odbyło, 

przecież ci ludzie muszą z czegoś żyć, a my też chcielibyśmy wiedzieć, co jest grane. Pomysł na 

następny miesiąc jest bzdurą totalną, bo to, to po prostu no tak jak powiedział tutaj, tak jak Pan 

powiedział, że no no po co ci ludzie mają tyle czekać? Nie chcę mówić, że to spotkanie ma być w tym. 

W tym tygodniu mamy w czwartek sesję, piątek zły początek, ok, ale jest poniedziałek, wtorek, można 

by się było spotkać.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Mamy majówka Panie Radny, więc trzeba po majówce.  

 

Pani ………… ……….  

To może w środę. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam, no to jest po majówce. Tak w środę, no i bardzo dobrze. 

 

Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas 

Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący, jeżeli mogę dosłownie jedno zdanie.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Proszę. 
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Zastępca Prezydenta ds. Zrównoważonego Rozwoju Hanna Skoczylas  

Wydawało mi się, że dwa razy powiedziałam, że przekażę od razu Pani Prezes uwagi Państwa kupców. 

Państwo dość jasno wyartykułowaliście, jakie macie oczekiwania, na jakie informacje nie dostaliście 

odpowiedzi, albo Pani Prezes czy spółka nie zajęła stanowiska. Myślę, że na pewno w interesie również 

spółki, będzie jak najszybsze zorganizowanie tego spotkania, żeby ta sytuacja się nie przeciągała, więc 

poproszę Panią Prezes, żeby ustaliła jak najszybciej termin tego spotkania, uzgodniła go z Państwem, 

przekazała Państwu Radnym. I myślę, że tak jak mówię, dajmy się Pani Prezes zapoznać z tymi 

zarzutami i z tymi uwagami i odnieść się do nich w sposób merytoryczny. 

 

Radny Grzegorz Kołodziejczyk 

Brawo. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dokładnie tak.  

 

Pani ………… ……….  

Dziękuję bardzo. 

 

Radny Marek Gołosz 

Marek Gołosz, mogę jeszcze prosić? 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Proszę panie Marku. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Ja się zgłaszałem od jakiś 15 minut. 

 

Radny Marek Gołosz 

Pomysł spotkania jak najszybciej, oczywiście, że tak, tylko ja myślę, że Radny Darek Wencepel miał na 

myśli to, że zakończymy ten temat tutaj jakimś podsumowaniem tego tematu i kupcy będą mieli 

możliwości wypowiedzenia tutaj na Komisji Finansów czy zostały zrealizowane, czy sfinalizowane 

pozytywnie te, te ich jakieś tutaj problemy, więc zaprośmy ja jeśli, jeśli mogę prosić o to spotkanie i 

popieram ten wniosek Pana Darka, żebyśmy się spotkali jednak za miesiąc i tutaj sprawdzili, czy, czy 

kupcy są zadowoleni z tego, z tych spotkań, bo jak twierdzą, wcześniej już odbywały  się takie spotkania. 

No i jak widać, problem jest dalej. Problemy są rozwiązane, więc spotkanie spotkaniem jak najszybsze 

i powiedzmy załatwianie tych spraw bieżących, ale spotkanie na Komisji Finansów Rady Miasta 

mogłoby być takim podsumowaniem tutaj tych spraw.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Panie Marku na pewno otrzymamy wszyscy informacje, jak ta sytuacja się zakończyła i będziemy z tym 

tematem na bieżąco możemy go podsumować na kolejnej Komisji Finansów. Jeżeli tutaj będzie jakiś 

problem, zawsze możemy dodatkowo się spotkać. Na tą chwilę no myślę, że najważniejsze jest jak 

najszybsze spotkanie, tak jak powiedziała Pani Prezydent Skoczylas i rozwiązanie tego problemu. 

Zgłaszał się jeszcze Pan Rafał Żelazny proszę. 

 

Radny Rafał Żelazny 

Dziękuję Panie Przewodniczący, ja tylko taką małą uwagę czysto techniczną, prosiłbym też żebyśmy, 

pewnie Państwo to zrobiliście, w materiałach na dzisiejszą Komisję jest także około 

czterdziestopięciodokumentowy załącznik, odpowiedź spółki na poprzednie nasze pytania. To też warto 

byłoby, żebyśmy wzięli pod uwagę oczywiście i pewnie Pani Prezydent też będzie to miała na uwadze 

w kontekście rozmowy z Panią Prezes. Ja, zgadzając się oczywiście z większością z Państwa i 

trzymając też kciuki za, za Tyskich kupców chciałem tylko tutaj wyrazić pewną, pewną dobrą nutę do 

Pani Radnej Anity, że spotykał się, no ja  nie widzę w tym nic złego. Skoro została poproszona, to 

pewnie też chętnie wzięła w tym udział i chwała jej za to, dziękuję. 
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Pani ………… ……….  

Ja tylko jeszcze chciałam sprostować a propos tego spotkania i jakby, że Państwo odbieracie, że 

pomijamy Państwa, w jakichś sprawach. Ta pandemia i ta sytuacja spowodowała, że no mamy 

ograniczone możliwości i dostęp. Natomiast byliśmy wstępnie umówieni tutaj z Panią Barbarą 

Konieczną, Radną i na spotkanie z Panem Prezydentem, że gdzieś tam próbowaliśmy jakiegoś 

kontaktu, jakiejś możliwości. Dzisiaj wiemy więcej po tym spotkaniu. Mimo, że mamy możliwości do 

Państwa mailowe, że Państwa, że możemy liczyć na Państwa pomoc, super i bardzo dziękujemy, 

bardzo się cieszymy. Ja tylko chciałam jedną rzecz jeszcze ważną, ale na sam koniec powiedzieć. 

Oczywiście, że pewne rzeczy i spotkania w sprawach funkcjonowania hali, jak za miesiąc są jak 

najbardziej mile widziane. Natomiast najważniejsze jest dla nas to, priorytetem, żeby otworzyć halę jak 

najszybciej. Są na pewno możliwości i rozwiązania. Jak ktoś mówi, co dwie głowy to nie jedna. Jak nas 

będzie więcej, być może na tym spotkaniu, to to opracujemy jakąś formę i przyszłość naszej hali, bo to 

jest dla nas priorytet. To nie może czekać miesiąc, tak jak słusznie tutaj ktoś z Państwa zauważył, nie 

znamy Państwa dobrze i Państwa nazwisk, ale fajnie, że widzicie Państwo, że my musimy się spotkać 

jak najszybciej. Inne rzeczy mogą poczekać, ale otwarcie hali i jej przyszłość to jest priorytet dla nas, 

bo my naprawdę dzisiaj zostaliśmy bez środków do życia, nie my, nasze całe rodziny. Dzisiaj mamy 

wyłączenie z PKD, oczywiście też działamy, broniliśmy się jakby za pomocą, za pomocą jakichś tutaj 

kontaktów, piszemy pisma i tutaj Pani Barbara Stanecka, Pani Gabriela Stanecka nas wspiera i Pan 

Profesor Klimek odnośnie tego PKD. Czyli też, my pisma do Rządu, też się upominamy o tą sytuację o 

to, dajemy znać, że jesteśmy w takiej sytuacji, więc my nie siedzimy bezczynnie. My jako 

Stowarzyszenie, jako kupcy naprawdę tutaj kupę roboty robimy i nie chcemy być wrogiem przede 

wszystkim dla nikogo i tak samo nie chcemy być wrogiem dla Pani Prezes, dla żadnego Prezesa. Nam 

chodzi o to, żebyśmy funkcjonowali w miarę normalnie na dzisiejsze czasy, żebyśmy mogli zarabiać na 

tak zwany chleb. Nie chodzi nam o jakieś inne możliwości i jakieś życie ponad stan. Podstawy 

egzystencjonalne i tylko o to chodzi. Tak że dziękujemy jeszcze raz bardzo za wsparcie i za 

wyrozumiałość. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Również dziękujemy, Pani Anita Skapczyk.  

 

Radna Anita Skapczyk 

 Ja tutaj tak chciałam się tylko krótko odnieść między innymi do wypowiedzi Pana Radnego Żelaznego 

i wszystkich Państwa. Ja, Szanowni Państwo, gdyby nie fakt, że wśród kupców mam wielu swoich 

klientów, których spotykam na co dzień, którym pomagam pisać wszystkie wnioski o tarczę, to że wśród 

kupców mam wielu przyjaciół, pewnie bym nie wiedziała o tych problemach i pewnie by mnie tam proszę 

Państwa nie było, ale no jestem tam, bo jestem sercem z nimi, bo to są bliscy mi ludzie, a wszystkim 

bliskim ludziom no chcemy pomagać tak, dlatego byłam, będę i oni wiedzą, że mogą zawsze do mnie 

zadzwonić. Wielu z tych Państwa znam ponad 20 lat. Nasze dzieci wychowywały się razem, dlatego 

tam byłam i o ich problemach wiedziałam. Pani Konieczna też wiedziała, bo rozmawiałam z nią w 

Urzędzie Miasta. Pan Prezydent miał zasygnalizowane i wiele, wiele innych osób również proszę 

Państwa, dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dziękuję bardzo.  

 

Radny Rafał Żelazny 

Ja chciałem dodać, że ja się akurat z tego bardzo cieszę.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

 Pan radny Dariusz Wencpel. 

 

Radny Dariusz Wencpel 

Panie Przewodniczący ja podtrzymuję ten wniosek, tak jak Pan Radny Gołosz powiedział, te spotkania, 

jak Pani Prezydent organizuje bardzo dobrze, ale tak czy tak, na następną Komisję musi być informacja, 

na czym, na jakim etapie (…) kupcy się dogadali z Panią Prezes.  
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Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

To powiedziałem, że będziemy mieli taką informację Panie Radny.  

 

Radny Dariusz Wencepel 

Gdyby Pani Prezes też przyszła na tą Komisję, bo mam,y mamy też pytanie odnośnie tych 40 stron, 

które dostaliśmy w odpowiedzi. Też mamy myślę, że z Panem Przewodniczącym Żelazny mamy pytania 

do Pani Prezes o te protokoły Rady Nadzorczej, tak że proszę, Panie Przewodniczący.  

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Dobrze. Panie Darku. 

 

Radny Dariusz Wencepel 

Podtrzymuję to. 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

 (…) Prezes i kupców. Jeżeli wyrażą tylko zgodę, żeby przedstawili sytuację na kolejnej Komisji 

Finansów w przyszłym miesiącu, jak to wygląda.  

 

Pani ………… ……….  

Bardzo dziękujemy (…) 

 

Przewodniczący komisji Michał Kasperczyk  

Czy są jeszcze jakieś pytania? Więcej wniosków nie widzę. Odpowiedzi na wnioski Komisji również 

mamy na tabletach, tak że dziękuję za dzisiaj i do widzenia (…) Dziękuję. Do widzenia. 
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